
 

 

Mesto Kežmarok 
Hlavné námestie 1, 060 01 Kežmarok 

 
 
  

 
 

 

                                                                                                      V Kežmarku dňa 18. 12. 2018 

                                                                                                      Číslo spisu 9/2018 

   

 

Zápisnica 

zo zasadnutia MsZ konaného dňa 13. 12. 2018 

  

Prítomní:    poslanci MsZ podľa prezenčnej listiny 

PhDr. Mgr. Ján Ferenčák – primátor mesta 

Ing. Jela Bednárová –  prednostka úradu 

JUDr. Mgr. Ondrej Teraj – hlavný kontrolór mesta 

JUDr. Adela Bednárová – vedúca právneho oddelenia 

ostatní prítomní podľa prezenčnej listiny 

 

Ospravedlnení:  Mgr. Mariana Tatranská – riaditeľka ZUŠ Petržslská 

 

 

Program: 

1. Otvorenie. 

2. Zloženie sľubu poslanca. 

3. Schválenie programu Mestského zastupiteľstva v Kežmarku a voľba návrhovej 

komisie, volebnej komisie a  určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky. 

4. Správa o plnení uznesení prijatých Mestským zastupiteľstvom v Kežmarku. 

5. Plán kontrol na prvý polrok 2019. 

6. a) Ustanovenie komisií MsZ a voľba členov komisií na obdobie 2018 - 2022 

     b)Zriadenie dočasnej komisie k prípravám osláv 750. výročia udelenia mestských  

         práv.  

7. Návrh na delegovanie zástupcov mesta do Mestskej školskej rady, Rád škôl 

a školských zariadení. 

8. Návrh VZN ... /2018 o financovaní základných umeleckých škôl, materských škôl           

a školských zariadení, ktoré sú zriadené na území mesta Kežmarok. 

9. Návrh VZN ... /2018 o vymedzení úsekov miestnych komunikácií na dočasné 

parkovanie motorových vozidiel. 

10. Návrh VZN .../2018 o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný    

  odpad. 

11. Návrh VZN ... /2018 o miestnych daniach. 

12. Návrh na vyradenie a likvidáciu majetku Mesta Kežmarok. 

13. Stanovisko hlavného kontrolóra mesta k návrhu rozpočtu mesta Kežmarok na roky   

   2019 - 2021. 

14. Návrh rozpočtu mesta Kežmarok na roky 2019 – 2021. 

15. Návrh na zmenu rozpočtu Mesta Kežmarok pre rok 2018 rozpočtovým opatrením     



 

 

  

   č. 08/2018. 

16. Návrh nominantov mesta Kežmarok na členov Správnej a Dozornej rady   

   Nemocnice Dr. Vojtecha Alexandra v Kežmarku n. o. a Návrh na zmeny  

            v dozorných radách spoločností.   

17. Návrh na zmeny konateľov spoločností s ručením obmedzeným. 

18. Dodatok k zásadám odmeňovania poslancov. 

19. Kalendárny plán zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Kežmarku na rok 2019. 

20. Návrh na opakovaný nájom bytov – Gen. Štefánika 1049/14; Košická 2224/ 12;  

   Lanškrounská 2501/1 

21. Návrh na nájom bytov č. 27, Weilburská 2550/13; č. 6, Weilburská 2442/5; č. 21,    

   Lanškrounská 2485/3. 

22. Návrh na prenájom časti pozemku pod predajným stánkom – Róbert Kyčin,  

Štúrova 220, Svit 

23. Návrh na prenájom nebytových priestorov v Mestskej športovej hale Vlada Jančeka 

a futbalových štadiónov F1, F2, pre:  

a) Mestský športový klub, Trhovište 2, Kežmarok 

b) OZ 1. Mestský futbalový klub, Trhovište 2, Kežmarok 

c) OZ Klub priateľov Magury 

24. Návrh na prenájom ľadovej plochy na zimnom štadióne – SZĽH Bratislava 

25. Návrh na podnájom nebytového priestoru v Nemocnici Dr. Vojtecha Alexandra n. o., 

Kežmarok – Špeciálna základná škola, Kostolné námestie 28, Kežmarok. 

26. Návrh na prenájom nebytového priestoru v objekte Gen. Štefánika 27, Kežmarok – 

Superstrava s.r.o., Nám. Slobody 10, Piešťany. 

27. Návrh na odkúpenie pozemkov do majetku mesta pod miestnou komunikáciou na ul. 

Štúrova:  a) Jozef Dluhý, Štúrova 18, Kežmarok 

    b) Ladislav Mallák, Štúrova 30, Kežmarok 

    c) Zdena Todorová, Moskovská 28, B. Bystrica 

                  Jozefa Bakancová, Štúrova 22, Kežmarok 

        Ing. Eva Kelbelová, S. Tomášika 5, Kežmarok 

                   Helena Smiešná, Štúrova 22, Kežmarok 

28. Návrh na zrušenie uznesenia č. 251/2018 zo dňa 18. 10. 2018 

29. Návrh na schválenie spolufinancovania a predloženia žiadosti o nenávratný finančný 

príspevok zo zdrojov EÚ v rámci výzvy OP KŽP a IROP: 

 a) Zameranie – Náhrady zastaraných spaľovacích zariadení vo verejných budovách  

      za nízkoemisné – Rekonštrukcia kotolne ZŠ Grundschule. 

 b) Zameranie - Náhrady zastaraných spaľovacích zariadení vo verejných budovách 

      za nízkoemisné – Rekonštrukcia kotolne objektu Radnice. 

 c) Špecifický  cieľ  - 2.1.2  Modernizovať  zdravotnícku infraštruktúru za účelom 

integrácie primárnej zdravotnej starostlivosti – Centrum integrovanej zdravotnej 

starostlivosti Kežmarok. 

30. Rôzne 

31. Interpelácie 

32. Záver 

 

 

 



 

 

  

 

1. Otvorenie a 2. Zloženie sľubu 

 

Na úvod privítal p. primátor prítomných na 11. zasadnutí MsZ v tomto roku, ktoré je pre mestské  

zastupiteľstvo v novom zložení jeho prvé riadne zasadnutie. V prvom rade skonštatoval, že na 

základe volieb bolo zvolených 15 poslancov v 3 obvodoch. Na ustanovujúcom MsZ konanom 

dňa 22. 11. 2018 sa žúčastnilo 14 poslancov, ktorí zložili sľub. Za volebný obvod č. 3 bola 

zvolená takisto p. Ing. Eleonóra Levická, ktorej k zvoleniu takto zablahoželal. Uviedol, že aby 

mohla vykonávať svoj mandát musí zložiť sľub. Aby poslanec MsZ mohol začať vykonávať 

svoju funkciu je v zmysle § 25 odstavec 1 písm. a) zákona o obecnom zriadení povinný zložiť 

sľub na 1. zasadnutí MsZ, ktorého sa zúčastní. Následne p. primátor prečítal sľub poslanca 

a požiadal p. Levickú o jeho zloženie. P. Levická zložila sľub svojim podpisom a následne si 

prevzala osvedčenie o zvolení. 

Primátor skonštatoval, že prítomných je 14 poslancov a MsZ je uznášania schopné. 

 

Predstavil a privítal novú prednostku MsÚ p. Ing. Jelu Bednárovú, ktorá si dnes prvýkrát zasadla 

po jeho ľavici. 

 

23. 10. 2018 - zasadnutie vlády SR v meste Kežmarok v priestoroch SOŠ Garbiarska, za čo   

                       poďakoval p. Sabolovej 

          - mesto Kežmarok získalo podporu 500 000,- €  na dostavbu športovej arény,    

                       zimného štadióna 

         - 100 000,- € na rekonštrukciu havarijného stavu mosta 

         - 195 000,- € na výstavbu okružnej križovatky na sídlisku Juh 

         - dané peniaze sú už prenesené v novom rozpočte 

 

Zahraničné cesty 

15. 11. 2018 - komisia ENVE 

23. 11. 2018 - Slovensko-poľská medzivládna komisia pre zahraničnú spoluprácu v Krakowe 

29. 11. 2018 - komisia CIVEX v Bruseli 

05. - 06. 12. 2018 - Plenárny výbor regiónov v Bruseli 

 

Konferencie a semináre 

25. 10. 2018 - 11. ročník Kvapka ľudskosti na SOŠ Garbiarska 

19. 11. 2018 - zasadnutie pracovnej skupiny „Partnerstvo pre politiku súdržnosti 2020+“   

                       v Bratislave 

                    - úlohou je nastaviť nové programové obdobie z pohľadu operačných programov   

                      alebo čerpania finančných prostriedkov SR v 2020 až 2027 

21. 11.  2018 - prednáška na 14. konferencii Slovenskej parkovacej asociácie na tému interakcia 

turizmu a parkovania v Kežmarku 

 

Podujatia 

22. 10. 2018 - oficiálne otvorenie arény Kežmarok za účasti premiéra SR, ministra financií 

a prezidenta SZĽH 

24. 10. 2018 - podpísanie zmluvy so spoločnosťou MUBEA Automotive Slovakia 

25. 10. 2018 - podujatie úcty k starším v MsKS 

29. 10. 2018 - otvorenie nového oddelenia laboratórnej medicíny s úsekom klinickej biochémie 

a hematológie a zrekonštruovanej chodby v Nemocnici Dr. Vojtecha Alexandra 

03. 11. 2018 - otvorenie zápasov profesionálny opasok VKN v mestskej športovej hale Vlada 

Jančeka 

06. 11. 2018 - európsky Deň rodičov a školy na Hotelovej akadémií 



 

 

  

06. 11. 2018 - deň Materských škôl na Hl. námestí 

08. 11. 2018 - rozšírenie elokovaného pracoviska v hudobnom odbore na ZŠ a MŠ Nižná brána 

09. 11. 2018 - otvorenie Podtatranskej výstavy kanárikov 

11. 11. 2018 - Medzinárodný deň vojnových veteránov na starom cintoríne 

12. 11. 2018 - odovzdanie defibrilátora pre ZŠ Dr. D. Fischera 

24. 11. 2018 - futbalový turnaj žiakov o cenu primátora mesta v hale FOCUS 

30. 11. 2018 - otvorenie pobočky GrowUp startup centra VŠ ekonómie a manažmentu verejnej 

správy v kine Iskra 

30. 11. 2018 - vedecká-pracovná schôdzka pri príležitosti 25. výročie Spolku lekárov                

Dr. Vojtecha Alexandra v hoteli Hviezdoslav 

12. 12. 2018 - DOD na stredných školách 

 

 

3. Schválenie programu Mestského zastupiteľstva v Kežmarku a voľba návrhovej 

komisie, volebnej komisie a určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  

 

v o l í  do návrhovej komisie    

 p. poslankyňu Eleonóru Levickú  

 p. poslanca Vojtecha Wagnera 

 

v o l í  do volebnej komisie a mandátovej komisie 

 p. poslanca Matúša Poláka za predsedu komisie 

 p. poslanca Ondreja Jankuru za člena komisie 

p. poslanca Andreja Zreľaka za člena komisie 

  

b e r i e     n a      v e d o m i e     

-  primátorom  určených  overovateľov zápisnice 

p. poslankyňu Martu Sabolovú 

 p. poslankyňu Janku Gantnerovú 

 

-  primátorom určenú zapisovateľku 

 p. Veroniku Klukošovskú 

 

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Polák, Wagner, Levická, Maitner, Sabolová, Gantnerová, Baráthová, 

Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

neprítomná: Majorová Garstková 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 284/2018 

 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  

 

s c h v a ľ u j e  program rokovania Mestského zastupiteľstva v Kežmarku takto: 

 

Program: 

1. Otvorenie. 

2. Zloženie sľubu poslanca. 



 

 

  

3. Schválenie programu Mestského zastupiteľstva v Kežmarku a voľba návrhovej 

komisie, volebnej komisie a  určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky. 

4. Správa o plnení uznesení prijatých Mestským zastupiteľstvom v Kežmarku. 

5. Plán kontrol na prvý polrok 2019. 

6.  a) Ustanovenie komisií MsZ a voľba členov komisií na obdobie 2018 - 2022 

     b) Zriadenie dočasnej komisie k prípravám osláv 750. výročia udelenia mestských    

          práv.  

7. Návrh na delegovanie zástupcov mesta do Mestskej školskej rady, Rád škôl  

    a školských zariadení. 

8. Návrh VZN ... /2018 o financovaní základných umeleckých škôl, materských škôl            

    a školských zariadení, ktoré sú zriadené na území mesta Kežmarok. 

9. Návrh VZN ... /2018 o vymedzení úsekov miestnych komunikácií na dočasné  

    parkovanie motorových vozidiel. 

10. Návrh VZN .../2018 o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný    

 odpad. 

     11. Návrh VZN ... /2018 o miestnych daniach. 

     12. Návrh na vyradenie a likvidáciu majetku Mesta Kežmarok. 

     13. Stanovisko hlavného kontrolóra mesta k návrhu rozpočtu mesta Kežmarok na roky   

  2019 - 2021. 

     14. Návrh rozpočtu mesta Kežmarok na roky 2019 – 2021. 

     15. Návrh na zmenu rozpočtu Mesta Kežmarok pre rok 2018 rozpočtovým opatrením     

  č. 08/2018. 

     16. Návrh nominantov mesta Kežmarok na členov Správnej a Dozornej rady Nemocnice    

  Dr. Vojtecha Alexandra v Kežmarku n. o. a Návrh na zmeny v dozorných radách  

           spoločností.   

     17. Návrh na zmeny konateľov spoločností s ručením obmedzeným. 

     18. Dodatok k zásadám odmeňovania poslancov. 

     19. Kalendárny plán zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Kežmarku na rok 2019. 

     20. Návrh na opakovaný nájom bytov – Gen. Štefánika 1049/14; Košická 2224/ 12;  

  Lanškrounská 2501/1 

     21. Návrh na nájom bytov č. 27, Weilburská 2550/13; č. 6, Weilburská 2442/5; č. 21,    

  Lanškrounská 2485/3. 

     22. Návrh na prenájom časti pozemku pod predajným stánkom – Róbert Kyčin, Štúrova    

           220, Svit 

     23. Návrh na prenájom nebytových priestorov v Mestskej športovej hale Vlada Jančeka    

           a futbalových štadiónov F1, F2, pre:  

a) Mestský športový klub, Trhovište 2, Kežmarok 

b) OZ 1. Mestský futbalový klub, Trhovište 2, Kežmarok 

c) OZ Klub priateľov Magury 

     24. Návrh na prenájom ľadovej plochy na zimnom štadióne – SZĽH Bratislava 

     25. Návrh na podnájom nebytového priestoru v Nemocnici Dr. Vojtecha Alexandra n.o.,    

           Kežmarok – Špeciálna základná škola, Kostolné námestie 28, Kežmarok. 

     26. Návrh na prenájom nebytového priestoru v objekte Gen. Štefánika 27, Kežmarok –    

           Superstrava s.r.o., Nám. Slobody 10, Piešťany. 



 

 

  

     27. Návrh na odkúpenie pozemkov do majetku mesta pod miestnou komunikáciou na ul.      

           Štúrova:  a) Jozef Dluhý, Štúrova 18, Kežmarok 

    b) Ladislav Mallák, Štúrova 30, Kežmarok 

    c) Zdena Todorová, Moskovská 28, B. Bystrica 

                  Jozefa Bakancová, Štúrova 22, Kežmarok 

        Ing. Eva Kelbelová, S. Tomášika 5, Kežmarok 

                   Helena Smiešná, Štúrova 22, Kežmarok 

     28. Návrh na zrušenie uznesenia č. 251/2018 zo dňa 18. 10. 2018 

     29. Návrh na schválenie spolufinancovania a predloženia žiadosti o nenávratný finančný    

           príspevok zo zdrojov EÚ v rámci výzvy OP KŽP a IROP: 

 a) Zameranie – Náhrady zastaraných spaľovacích zariadení vo verejných budovách  

      za nízkoemisné – Rekonštrukcia kotolne ZŠ Grundschule. 

 b) Zameranie - Náhrady zastaraných spaľovacích zariadení vo verejných budovách 

      za nízkoemisné – Rekonštrukcia kotolne objektu Radnice. 

 c) Špecifický  cieľ  - 2.1.2  Modernizovať  zdravotnícku infraštruktúru za účelom 

integrácie primárnej zdravotnej starostlivosti – Centrum integrovanej zdravotnej 

starostlivosti Kežmarok. 

    30. Rôzne 

    31. Interpelácie 

    32. Záver 

 

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Polák,  Wagner, Levická, Maitner, Sabolová, Gantnerová, Baráthová, 

Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

neprítomná: Majorová Garstková 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 285/2018 

 

 

p. primátor 

- požiadal doplniť ako bod 30 a) Žiadosť o schválenie zrušenia nevykonávaných činností 

Nemocnice Dr. Vojtecha Alexandra v Kežmarku n. o. a za bod 30 b) Návrh na odpredaj časti 

pozemku CKN 668/3, k. ú. Kežmarok a chodníka na pozemku CKN 668/3. 

 

p. viceprimátor 

- navrhol doplniť do bodu programu rôzne ako bod 30 c) Zriadenie pracovnej skupiny za účelom 

vypracovania návrhu zmien a doplnenia Rokovacieho poriadku Mestského zastupiteľstva 

a Rokovacieho poriadku komisií mestského zastupiteľstva 

- druhý návrh je, aby sa body rokovania 6 a 7 presunuli za súčasný bod 19. Kalendárny plán 

zasadnutí 

 

Hlasovanie za zaradenie bodu 30 a) Žiadosť o schválenie zrušenia nevykonávaných činností 

Nemocnice Dr. Vojtecha Alexandra v Kežmarku n. o. 

 

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Polák, Wagner, Levická, Maitner, Sabolová, Gantnerová, Baráthová, 

Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

neprítomná: Majorová Garstková 

 

Bod bol zaradený do programu MsZ. 



 

 

  

Hlasovanie za zaradenie bodu 30 b) Návrh na odpredaj časti pozemku CKN 668/3, k. ú. 

Kežmarok a chodníka na pozemku CKN 668/3 

 

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Polák,  Wagner, Levická, Maitner, Sabolová, Gantnerová, Baráthová, 

Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

neprítomná: Majorová Garstková 

 

Bod bol zaradený do programu MsZ. 

 

Hlasovanie za zaradenie bodu 30c) Zriadenie pracovnej skupiny za účelom vypracovania návrhu 

zmien a doplnenia rokovancieho poriadku Mestského zastupiteľstva a rokovacieho poriadku 

komisií mestského zastupiteľstva 

 

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Polák,  Wagner, Levická, Maitner, Sabolová, Gantnerová, Baráthová, 

Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

neprítomná: Majorová Garstková 

 

Bod bol zaradený do programu MsZ. 

 

Hlasovanie za presun bodov 6 a 7 za bod 19 

 

za: 12, proti: 1, zdržal sa: 1 

za: Juhász, Matia, Wagner, Levická, Maitner, Sabolová, Gantnerová, Baráthová, Perignáth, 

Kovalský, Jankura, Gurka 

proti: Polák 

zdržal sa: Zreľak 

neprítomná: Majorová Garstková 

 

Bod bol zaradený do programu MsZ. 

 

 

4. Správa o plnení uznesení prijatých Mestským zastupiteľstvom v Kežmarku.  

 

p. Teraj  

- informoval o predloženom materiáli 

- vyjadril sa k dvom uzneseniam z minulého roka, ktoré sa týkajú odpredaja alebo odkúpenia 

pozemku od SPF a momentálne by mali byť zmluvy na SPF, avšak ešte nie sú podpísané 

- v rámci uznesenia č. 300/2018 sa jedná o vykúpenie pozemku pod budúcim cyklistickým 

chodníkom smerom na Huncovce, ktorý treba vysporiadať 

- uviedol, že ostatné uznesenia sa priebežne plnia 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku berie na vedomie správu o plnení uznesení prijatých 

Mestským zastupiteľstvom v Kežmarku ku dňu  01.12.2018, za kontrolované obdobie roka 

2018 a predchádzajúce obdobia. 

 

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Polák,  Wagner, Levická, Maitner, Sabolová, Gantnerová, Baráthová, 

Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 



 

 

  

neprítomná: Majorová Garstková 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 286/2018 

 

 

5. Plán kontrol na prvý polrok 2019 

 

p. Teraj 

- informoval o predloženom materiáli 

- uviedol, že zákon č. 369/1990 Zb. z.  o obecnom zriadení mu ukladá povinnosť predložiť návrh 

plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2019 

- pri plánovaní kontrol rešpektoval požiadavky poslancov a zapracoval ich do tohto návrhu  

kontrol 

- uviedol, že ho p. Polák požiadal do plánovanej kontroly č. 1 doplniť aj rok 2017 

- ostatné povinnosti, ktoré mu ukladá zákon sú zahrnuté v pláne kontrol 

 

p. Polák 

- dal pozmeňujúci návrh, aby sa v plánovanej kontrole č. 1 doplnil aj rok 2017  

 

Hlasovanie za pozmeňujúci návrh p. Poláka 

 

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 1 

za: Juhász, Matia, Polák, Majorová Garstková,  Wagner, Levická, Maitner, Sabolová, 

Gantnerová, Baráthová, Perignáth, Kovalský, Zreľak, Gurka 

zdržal sa: Jankura 

 

Pozmeňujúci návrh prešiel. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku    s c h v a ľ u j e   plán kontrolnej  činnosti hlavného 

kontrolóra mesta Kežmarok na obdobie 1. polroka  2019 podľa predloženého návrhu             

a v znení dodatkov. 

 

za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Polák, Majorová Garstková,  Wagner, Levická, Maitner, Sabolová, 

Gantnerová, Baráthová, Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 287/2018 

 

 

6. Návrh VZN č. 11/2018 o financovaní základných umeleckých škôl, materských škôl 

a školských zariadení, ktoré sú zriadené na územi mesta Kežmarok 

 

p. Polák 

- na úvod požiadal o spojenie vystúpení do jedného bloku 

- v prvom rade to vníma ako nie veľmi šťastné riešenie nakoľko daný problém dlhodobo riešia 

mestské samosprávy a je záujem, aby daná kompetencia prešla pod NR SR 

- v mene zriaďovateľa poďakoval za ústretovosť a zohľadenie pripomienok aj z minulých období 

vo veci pomerného financovania škôl a školských zariadení 

- stojí pred nimi návrh, ktorý hovorí o rovnomernom financovaní škôl a školských zariadení 

- ospravedlnil sa verejne p. Sabolovej za svoje predchádzajúce výstupy na poslednom MsZ 

- opýtal sa p. Černohorskej, z akých podkladov resp. aké koeficienty sú určené pri výpočte  



 

 

  

jednotlivých súm v tomto VZN 

- či VZN zohľadňuje plánované navýšenie miezd zamestnancov štátnej správy v školstve od 

budúceho roka 

- akým spôsobom budeme reagovať, ak vláda SR od 1. 9. schváli financovanie obedov zadarmo  

 

p. primátor 

- zásluhu za rovnomerné financovania má exviceprimátor p. Perignáth a p. Levická, ktorí za to 

zabojovali tak, že sa to prejavilo aj v tomto návrhu 

- vychádzame na základe predpokladov v rámci rozpočtu, nikto nehovorí, že číslo ktoré tam je, 

je definitívne 

- preto aj mestá, obce a VÚC disponujú inými vstupnými dátami 

- my disponujeme na základe dát, ktoré vznikli zdola, tzn. že sa najprv pýtame našich škôl 

a škôlok, kde sme zriaďovateľom na ich potreby 

- potreby prišli na odbor školstva, boli prednesené v rámci tvorby rozpočtu a následne upravené 

tak, aby rozpočet bol vyrovnaný 

- uviedol, že nie všetky požiadavky boli zohľadnené, ale ak sa bude situácia vyvíjať pozitívnejšie 

pri výbere nielen podielových daní a daňových príjmov určite ani on ani MsZ nemajú problém 

dať viac zdrojov do škôl, školôk na ďalší rozvoj  

- skonštatoval, že zvyčajne sa hovorí, že školstvo by malo tvoriť 40% rozpočtu a ich návrh počíta 

takmer s 50%, čo treba brať ako celok 

- školstvo sa vždy upravovalo a pri lepších číslach sa aj bude 

- je tam také navýšenie, ktoré počíta s tým, aby boli uspokojené tak, aby to neohrozilo 

fungovanie žiadneho zariadenia v rámci mesta a v rámci školstva 

- skoro 1 mil. € ide do školstva na kapitálové výdavky 

 

p. Černohorská 

- jednotkový koeficient ešte nie je známy, bude zverejnený možno koncom roka ministerstvom 

financií a preto nemohli vychádzať z konkrétnych čísel 

- dúfa, že dané prostriedky budú postačovať na chod škôl 

 

p. viceprimátor 

- uviedol, že toto rovnomerné financovanie pre všetkých poskytovateľov vzdelávacích služieb na 

území mesta Kežmarok podporí 

- o majetok vo vlastníctve mesta bude v tomto roku postarané inou metodikou, nakoľko sa 

uzatvorí dodatok k nájomnej zmluve 

- je za prijatie tohto VZN, a na margo zmien, ktoré chystá legislatíva od 01. 09. ani sami štatutári 

a jedálne nevedia aké dôsledky bude mať zmena zákona týkajúca sa stravovania detí 

- môžno to spôsobí výrazný nárast obedov a režijných nákladov a možno nie 

 

p. Polák 

- chcel vedieť koeficienty, ktoré nepočul, pretože 12. 12. boli zverejnené východiskové 

štatistické údaje podľa ktorých sa to má vypočítavať 

- pýtal sa to z dôvodu, že podľa jeho názoru školstvo by si dané peniaze zaslúžilo na svoj rozvoj 

- prišiel na to, že rátajú s koeficientom okolo 84 pričom celoštátny je skoro 94, čo je rozdiel 

okolo 300 000,- €/za rok 

- na margo p. primátora podotkol, že školstvo by malo mať podľa rozpočtových pravidiel 40%    

z daní príjmov FO 

- chcel to vedieť len ako informáciu a dané VZN podporí 

- verí, že ak sa predpoklad z príjmu podielových daní naplní, znovu otvoria VZN a v prípade 

potreby dofinancujú dané organizácie 

 



 

 

  

p. primátor 

- materiály boli vyvesené 28. novembra a preto nemôžeme operovať s číslom z 12. decembra 

- rozpočet tvoríme zdola nahor, nečakáme na číslo 

- nie je ohrozená žiadna organizácia a určite veľmi radi podporia školy, v rámci toho, aby 

 neohrozili iný chod mesta 

- naše financovanie je nad 40% a aj táto podmienka je plne splnená 

- ideme nad rozsah toho čo niekto hovorí, že má byť  

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku sa uznieslo na Všeobecne záväznom nariadení mesta 

 Kežmarok č. 11 /2018 o financovaní základných umeleckých škôl, materských škôl                      

a školských zariadení, ktoré sú zriadené na území mesta Kežmarok.  

 

za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Polák, Majorová Garstková,  Wagner, Levická, Maitner, Sabolová, 

Gantnerová, Baráthová, Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 288/2018. 

 

 

7. Návrh VZN 12/2018 o vymedzení úsekov miestnych komunikácií na dočasné parkovanie 

motorových vozidiel. 

 

p. viceprimátor 

- uviedol, že počas vývesnej doby zistili drobné nezrovnalosti, ktoré nekorešpondujú so 

skutkovým stavom, takže pripravili pozmeňujúci návrh, ktorý predostrel 

- následne uviedol, že z oddelenia výstavby poslanci dostali ucelený materiál, v ktorom si to 

môžu pozrieť 

- ide o presné označenia ulíc podľa toho, ako boli dopĺňané parkovacie automaty 

 

p. Polák 

- opýtal sa p. Kelbelovej aké presné zmeny nastávajú v danom VZN, čo konkrétne sa mení 

 

p. Maitner 

-má informáciu, že prišla k danému návrhu VZN pripomienka a nevidí nikde jej vyhodnotenie 

 

p. Baráthová 

- opýtala sa p. Kelbelovej či od p. Kurica dostali pripomienky a či ich zapracovali 

 

p. Kelbelová 

- zmena sa týka jedine úpravy výšky jednorázového parkovného, čiže parkovacie karty ostávajú 

na cenovej úrovni pôvodnej 

- parkovné sa zvyšuje vzhľadom na skúsenosti, ktoré majú z prevádzky, aby vedeli pokryť  

prevádzkové náklady 

- uviedla, že všetky doterajšie výhody pri parkovaní naďalej platia 

- podotkla, že boli aj pripomienky, že parkovné je veľmi nízke 

- návrh VZN bol vyvesený a zverejnený na úradnej tabuli a web. stránke mesta 

- v zákonom stanovenej lehote bola uplatnená 1 pripomienka od p. Ing. Kurica 



 

 

  

p. viceprimátor 

- uviedol, že pripomienka bola mailom zaslaná všetkým poslancom MsZ a na pracovnom 

stretnutí sa tým zaoberali 

 

p. Kelbelová  

 - pripomienka smerovala k úprave práv a povinností vozidiel záchrannej lekárskej služby, 

vozidiel ,ktoré zabezpečujú odstránenie havárií v rámci parkovacej zóny a zásobovania 

- vzhľadom na to, že dané požiadavky upravuje zákon č. 8/2009 o cestnej premávke a jeho 

vykonávacia vyhláška je podzákonným právnym aktom a nemá nahradzovať, preberať, citovať 

zákon; nie je cieľom upravovať VZN 

- nakoľko je toto všetko citované v zákone a vyhláške nevidia z pozície oddelenia dôvod 

zapracovávať to do VZN 

- parkovací systém je regulovaný vodorovným a zvislým dopravným značením a pri 

rešpektovaní platného zákona a vyhlášky sú rešpektované všetky práva a povinnosti účastníkov 

 

p. primátor 

- uviedol, že karty pre Kežmarčanov zostávajú v nezmenenej výške 

- odporúča občanom mesta kúpiť si parkovaciu kartu, aby mohli parkovať na miestach, ktoré sú 

určené ako parkovné počas celého roka neobmedzene 

- zvyšuje sa len jednorázové parkovné a skôr sa to týka návštevníkov mesta 

- ostáva nezmenená dĺžka 1 hodiny a následne z 0,10 € na 0,20 € 

- pre ostatné karty zostáva parkovné nezmenené 

- uviedol, že mesto malo nielen najlacnejšie parkovné na SR ale, že sa potrebujú dostať na vyššiu 

úroveň 

 

p. Polák  

- pýtal sa preto, lebo v pôvodnom materiáli daná strana chýbala 

- požiadal, aby sa dodatočne získané financie v budúcnosti reinvestovali do úpravy parkovacích 

plôch, príp. rozšírenia parkovacieho systému 

- príp. na ul. Dr. Alexandra vyznačiť parkovacie miest, nakoľko často vodiči parkujú ako chcú, 

čím sa znižuje kapacita na parkovanie v danej zóne 

 

p. primátor 

- podotkol, že ak sú návrhy netreba čakať na MsZ ale dávať ich, lebo možno vedia okamžite 

operatívne situáciu zlepšiť a škoda strácať čas 

- uviedol, že aj v danom rozpočte sú zdroje na investíciu do cesty a infraštruktúry  

- rozdelenie zdrojov schvaľuje MsZ a budete mať možnosť zdvihnúť ruku na podporu 

akýchkoľvek infraštruktúrnych projektov 

  

Hlasovanie za pozmeňujúci návrh p. viceprimátora: 

 

za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Polák, Majorová Garstková,  Wagner, Levická, Maitner, Sabolová, 

Gantnerová, Baráthová, Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

 

Pozmeňujúci návrh prešiel 



 

 

  

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku sa uznieslo na VZN č. 12/2018 mesta Kežmarok                    

o vymedzení úsekov miestnych komunikácií na dočasné parkovanie motorových vozidiel 

podľa predloženého návrhu vrátane pozmeňujúcich návrhov. 

 

za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Polák, Majorová Garstková,  Wagner, Levická, Maitner, Sabolová, 

Gantnerová, Baráthová, Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 289/2018. 

 

 

8. Návrh VZN 13/2018 o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný 

odpad. 

 

p. primátor 

- uviedol, že p. Soliar je PN a zastupuje ho p. Zentková a p. Rontovú p. Markočiová 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  

 

sa uznieslo  

 

na Všeobecne záväznom nariadení mesta Kežmarok č. 13 /2018 o miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

 

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 1 

za: Juhász, Matia, Polák, Majorová Garstková,  Wagner, Levická, Sabolová, Gantnerová, 

Baráthová, Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

zdržal sa: Maitner 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 290/2018. 

 

 

9. Návrh VZN 14/2018 o miestnych daniach. 

 

p. Zreľak 

- uviedol, že mali spoločné stretnutie, kde rozprávali aj o danom VZN 

- dodnes im nebola doručená sľúbená upravená dôvodová správa k tomuto VZN 

-  chceli vedieť prečo dochádza k zvyšovaniu tejto dane, čo im bolo čiastočne vysvetlené 

- chýba mu tam stručný prehľad toho, čo sa navyšuje 

- ďalej mu chýba vyjadrenie komisií, minimálne teda finančnej a nemyslí si, že je to vec, ktorá sa 

udeje náhle a to stanovisko by si vyžadoval 

- nevidí účel prečo sa to zvyšuje 

 

p. Polák 

- dané VZN nepodporí z dôvodu, ktorý už povedal na pracovnom stretnutí  

- snažíme sa do centra mesta dostať turistický ruch, načo potrebujeme prevádzky 

- uviedol, že ak im podvíhajú dane, tak namiesto toho, aby mali otvorené dlhšie, môže to mať na 

nich opačný efekt 

- poukázal na to, že ak platí napr. daň za psa, chce z toho mať nejaký servis 

- ako povedal p. Zreľák, požiadali aby im bola urobená prehľadná tabuľka, z ktorej by bolo jasné  

čo sa dvíha a o koľko 



 

 

  

p. viceprimátor 

- na pracovnom stretnutí bola vznesená daná požiadavka a v rámci MsÚ to riešili a vedia 

zodpovedať dané otázky a vypracovať podrobnejšiu dôvodovú správu 

 

p. Maitner 

- chýba mu tam stanovisko komisie a podrobnejšia dôvodová správa, preto sa zdrží opäť 

hlasovania 

 

p. primátor 

- poukázal na to, že 22. 11. 2018 bolo ustanovujúce MsZ, tzn. že ako noví poslanci získali 

mandát a predchádzajúci ho stratili 

- uviedol, že komisie sú dnes témou rokovania a momentálne komisie a ich členovia nie sú 

ustanovení 

- nemôže tam byť stanovisko komisie, ktorá ani neexistuje a nemá mandát 

- môže to byť stanovisko súkromných osôb 

- mandát máte ako poslanci vy, a preto bolo robené aj dané stretnutie a preto požiadal p. 

viceprimátora, aby informoval poslancov, ktorí budú účastní hlasovania o všetkých veciach, 

ktoré sa týkajú MsZ 

 

p. Maitner 

- jeho názor je taký, že návrh VZN mohli preberať už predošlé komisie 

 

p. primátor 

- materiál  bol vyvesený 28. 11. 2018 

- stanovisko komisie sa nedá predložiť nakoľko komisia neexistuje 

- vedia však zodpovedať ich otázky, keďže pripomienka z ich stretnutia bola doručená na mesto, 

na základe čoho pripravili sumár požiadaviek 

 

p. Maitner 

- nerozpráva o stanovisku komisie, ktorá ešte nebola stanovená 

- hovorí o tom, že návrh VZN mohol prísť už v septembri, nakoľko východiská boli už jasné 

vopred 

- návrh VZN so stanoviskom ešte predošlej komisie mohol prísť už oveľa skôr 

 

p. viceprimátor 

- nemyslí si, že v septembri pred výsledkom volieb by bolo vhodné robiť dané kroky 

- dôležitá je z jeho pohľadu vecná stránka 

- od roku 2009, kedy boli sadzby naposledy upravované sa priemerná a minimálna mzda zvýšila  

-  takisto idú aj náklady samosprávy, obcí, verejnoprospešných služieb a organizácií hore 

- vníma to tak, že návrh občanov mesta Kežmarok, čo sa týka bytov nezaťažuje a neohrozuje 

- ak by to vlastníci pozemkov a podnikatelia vnímali inak, nemyslí si, že je to nejaká zásadná 

zložka ich tržieb 

 

p. Zentková 

- uviedla, že dôvod prehodnotenia povedal už p. viceprimátor, mzdy aj náklady v meste išli hore 

- sadzby boli menené naposledy VZN č.  8/2009 

- daň zo stavieb určených na bývanie - pri 100m
2
 dome sa sadzba zvýši o 6,- € na rok 

- pri 50m
2 

byte o 1,50 € na rok 

- pri 70 m
 2

 byte o 2,10 ,- € na rok 

- sadzba dane za psa  sa nemení a ani sadzba dane za ubytovanie 

- v globále sa predpokladá nárast daní z nehnuteľnosti o 235 000,- €, ktoré sú už zohľadnené  



 

 

  

v zabezpečovaní bežných činností  ale aj na ďalší rozvoj mesta 

 

p. primátor 

- sú tam zahrnuté aj ďalšie územia, počíta sa tam aj s časťou vysporiadaného územia 

- o tom je rozpočet, ktorý sa bude musieť následne prispôsobiť daným skutočnostiam  

 

p. Polák 

- opýtal sa, či by bolo možné vyčísliť koľko z príjmov pri navýšení rozpočtu je to percentuálne 

na základe novozískaného územia a koľko na základe zvyšovania daní 

 

p. Zreľak 

- nadviazal na komisiu, pričom narážal na to, že komisia financií mohla danú problematiku riešiť 

už oveľa dávnejšie 

- to, že to neriešila možno nebolo predmetom potreby MsÚ a vznikla možno po voľbách 

- v konečnom vyčíslení to bude rádovo v státisícoch 

- páči sa mu čo povedala p. Zentková, že to bude vyčlenená na pokrytie nejakých bežných 

potrieb, ktoré samospráva má 

- uviedol, že suma o ktorej hovoria okolo 1 mil. € v celkovom vyčíslení všetkých daní je pekná  

- bol by rád ak by vedel, kde by dané prostriedky mohli použiť a akým spôsobom 

- chýbalo mu to, že nemali možnosť vydiskutovať si to a myslí si, že je to dosť závažná otázka 

 

p. primátor 

- skonštatoval, že danú otázku mohla otvoriť v pokoji komisia, ktorá existovala 

- následne uviedol, že o finančný prostriedkoch rozhodujú poslanci a ak nebudú zdroje budú sa 

musieť niekde uberať 

- pripravujú návrh ako vykryť bežný chod 

- každé euro ide rozhodnutím MsZ kde ich použije, ako a načo 

- ak nebude vykrytá príjmová časť, nemôže byť vykrytá ani výdavková časť 

- zvýšenie nechceli prioritne preniesť na občanov mesta ale z každého rožku trošku, tak aby 

dokázali v plnom rozsahu plniť všetky úlohy, ktoré mesto ako také má 

- ak má niekto iný návrh ako to dokážeme spraviť, poprosím, aby ste čo najskôr prišli na MsÚ 

a poučili nás, pretože iný návrh som tu nepočul, ale my to inak nevieme 

- ak nám v tom viete pomôcť veľmi radi vašu pomoc uvítame 

- spravili sme čo sme vedeli tak, aby sme čo najviac občanov nezaťažili, preto je to miernym 

zvýšením vo všetkých kategóriách 

- vždy o peniazoch rozhodujete vy ako poslanci, ak neschválite, budeme musieť niekde ubrať, 

pričom sa to týka všetkých oblastí 

- treba prísť s návrhom, kde pridám, a kde uberiem 

 

p. Juhász 

- opýtal sa na čl. 19 o koľko % poplatok išiel hore v rámci globálu 

 

p. Zentková 

- uviedla, že to nemá presne vyčíslené 

- v dani za užívanie verejného priestranstva, čo sa týka reštaurácií  o 0,013 ,-€/m
2
 

- za propagáciu tovaru o 0,05 € 

- pútače o 0,01 € 

- cirkusy a lunaparky o 0,02 € 

- hudobná produkcia o 0,05 € 

- jednorazový predaj z áut o 0,50 € 

- v MPR a mimo MPR o 0,20 € 



 

 

  

- z prenosného stánku o 0,30 € 

- záber verejného priestranstva zariadením stavenísk a skládok o 0,02 € 

 - postavením lešenia o 0,- € 

- ostatná činnosť o 0,05 € 

 

p. viceprimátor 

- nejde o nárast o milión  

- celkový výber daní je necelý milión a nárast je možno 200 000,- € 

- v príjmovej časti za užívanie verejného priestranstva v centre je celkový nárast ročného príjmu 

len 1 000,- € 

- z jeho pohľadu navýšenia nie sú nejaké zásadné, len kopírujú vývoj v národnom hospodárstve  

 

p. Kovalský 

- uviedol, že možno to nie je najpopulárnejšie opatrenie zvyšovať dane 

- ak zoberú všetky objektívne príčiny a výšku, ktorú im zdôvodnili myslí si, že na to ako 

pristupujú v meste k pridaným hodnotám obyvateľov mesta budú kvalitu ich života posúvať 

dopredu 

- je to neporovnateľné čo sa v meste robí za posledné roky ako to, čo sa ide teraz zvyšovať 

- čísla sú také, aby ich mohli prijať a rozmýšľať nad tým, ako ďalej robiť život občanom 

kvalitnejší a lacnejší 

 

p. primátor 

- podotkol, že celkový výber je milión tzn., že by si museli pozrieť predchádzajúce roky 

- sú to predpoklady, ktoré môžu byť naplnené alebo nie 

- uvidia podľa výberu podielových či nepodielových daní, a ako sa bude ďalej predpoklad 

vyvíjať 

- o financiách a o tom, ako majú byť účelne využité sa rozhoduje na MsZ  
 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  

 

sa uznieslo  

 

na Všeobecne záväznom nariadení mesta Kežmarok č. 14/2018 o miestnych daniach. 

 

za: 10, proti: 3, zdržal sa: 2 

za: Juhász, Matia, Wagner, Levická, Sabolová, Gantnerová, Perignáth, Kovalský, Jankura, Gurka 

proti: Zreľak, Majorová Garstková, Polák  

zdržal sa: Maitner, Baráthová 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 291/2018. 

 

 

p. primátor 

- vyzval poslancov, ktorí nehlasovali za VZN, že ak vedia lepší spôsob ako naplniť mestskú 

kasu, príp. pomôcť zefektívniť využitie zdrojov, sú vítaní, aby mohli na budúci rok pripraviť 

také VZN, ktoré uspokojí všetkých 

 

 

 

 

 



 

 

  

10. Návrh na vyradenie a likvidáciu majetku Mesta Kežmarok 

 

p. Maitner 

- v bode 3 odpisujeme 5000,- ks pričom objednaných bolo 5000,- ks  

- vyzerá to, ako by sa ani jeden náramok nepoužil, zrejme je tam nejaká chybička 

 

p. Zentková 

- prišiel návrh čiastkovej inventarizačnej komisie, ktorá inventarizovala daný majetok 

- návrh prešla hlavná komisia, ktorá dôverovala čiastkovej komisii, že čísla sú opodstatnené 

 

p. viceprimátor 

- uviedol, že ide o tlačovú chybu a zostatok náramkov nie je väčší ako 500 ks 

 

p. primátor 

- opýtal sa, či výstup inventarizačnej komisie majú momentálne k dispozícií 

- uviedol, že by to mala byť tlačová chyba 

- ak to bude zásadné pri schválení tak sa to vráti 

 

p. viceprimátor 

- uviedol, že to treba opraviť a náramky budú skartované 

 

p. primátor 

- podotkol, že ak na to p. Maitner prišiel skôr mohol to zaslať a mohli to opraviť 

 

p. Maitner 

- na stretnutí sa rozprávali prečo je to určované v hodnote vstupenky a nie v hodnote vytlačenia  

toho náramku v tlačiarni 

- vysvetlenie bolo, že sa to berie ako cenina 

- daný rozdiel si všimol až dnes 

 

Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

 

s c h v a ľ u j e 

 

vyradenie neupotrebiteľného majetku mesta Kežmarok a jeho likvidáciu formou skartácie, 

identifikačné náramky z Európskeho ľudového remesla za obdobie rokov 2015-2018. 

   

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Polák, Majorová Garstková,  Wagner, Levická, Maitner, Gantnerová, 

Baráthová, Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

neprítomná: Sabolová 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 292/2018. 

  

11. Stanovisko hlavného kontrolóra mesta k návrhu rozpočtu mesta Kežmarok na roky 

2019-2021 

 

p. Teraj 

- informoval o predloženom materiáli 



 

 

  

-v krátkosti zhrnul dôvodovú správu 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  b e r i e   n a     v e d o m i e  Stanovisko hlavného 

kontrolóra k návrhu rozpočtu mesta Kežmarok na rok 2019 s výhľadom na roky 2020 – 

2021.  

 

za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Polák, Majorová Garstková,  Wagner, Levická, Maitner, Sabolová, 

Gantnerová, Baráthová, Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 293/2018. 

 

 

12. Návrh rozpočtu mesta Kežmarok na roky 2019- 2021 

 

p. primátor 

- podotkol, že materiál bol vyvesený včas na úradnej tabuli a takisto k nemu prebehla diskusia aj 

v rámci poslaneckého zboru, aj keď komisie sa k tomu nemohli vyjadriť, pretože neexistovali 

- otázky na stretnutí zodpovedal a  vyzval, aby ďalšie otázky boli doručené cez viceprimátora, 

aby sa vedeli pripraviť na toto MsZ 

- uviedol, že mu nebolo nič predložené a určite, ak vzniknú otázky, ktoré budú vedieť 

zodpovedať, radi ich zodpovedajú 

 

p. viceprimátor 

- tento rozpočet v plnej miere podporí, pretože zohľadňuje všetky legislatívne zmeny, ktoré 

medziročne mesto čakajú a zároveň aj využitie všetkých externých zdrojov, ktoré sa podarilo 

získať a ktoré je potrebné využiť v roku 2019, aby pokračovali v rozvoji a investíciách mesta tak, 

ako bola línia nastavená v predchádzajúcom období 

- uviedol, že mesto čaká budúci rok 750. výročie udelenie mestských práv, čo rozpočet 

zohľadňuje 

- považuje tento rozpočet za rozvážny, rozumný a opatrný vo väzbe na očakávania v príjmovej 

časti a preto si myslí, že ide o skvelo spracovaný materiál a podporí ho  

 

p. primátor 

- uviedol, že p. Zentkovú požiadal o sumárne predstavenie rozpočtu 

 

p. Zentková 

- informovala o predloženom materiáli  

- uviedla, že programová štruktúra rozpočtu sa výrazne nezmenila a zastrešuje všetky oblasti 

života v meste  

- v priebehu zverejnenia rozpočtu prišla interná požiadavka na zmenu v znení v prvku                  

v programe č. 13. a to z dôvodu, že došlo k zmene zákona č. 305/2005 o sociálno-právnej 

ochrane detí a sociálnej kurately 

- informovala, že sa zmenil názov prvku na príspevok na osamostatnenie sa mladého dospelého 

- pripomienkou od p. Kurica sa MsÚ zaoberal, hoci bola doručená po zákonom stanovenej 

lehote, týkala sa výdavkov, ktoré zastrešuje oddelenie odd. územného plánovania 

- p. Kelbelová odoslala p. Kuricovi odpoveď na túto požiadavku 

 

p. Kelbelová 

- pripomienka sa týkala navýšenia finančných príspevkov na historický cintorín na časť  



 

 

  

cintorínske služby, konkrétne na príspevok na údržbu hrobov významných činiteľov mesta 

- podotkla, že už v návrhu rozpočtu sú dané požiadavky zakomponované 

- požiadavka od p. Kurica bola zohľadnená, pričom čiastka nie je rozložená na konkrétne 

výdavky 

 

p. Polák 

- návrh rozpočtu vníma pozitívne, má však niekoľko otázok, ktoré následne položil: 

- položka 3.4.3. Správa, údržba a zveľaďovanie majetku mesta - je známe o akú štúdiu pôjde? 

- program  5. 4. rozširovanie verejného osvetlenia prvok 5.4.1. - počítame v týchto kapitálových  

výdavkoch s osvetlením starého cintorína? 

- program 6.1.1. zber odpadu - zaznamenal tam pokles o 10 000,-€  

- program 7.1.3.doplnenie plôch statickej dopravy parkoviská - o aké rozšírenia plôch pôjde? 

- program 10.4. športoviská -už pred 2 rokmi hovorili o hokejbalovom ihrisku a nevidí to 

v návrhu rozpočtu 

- prvok 10.4.3 zimný štadión - čo je v pláne za sumu 570 000,- €? 

- program 15.1. dotácia pre nemocnicu - vie, že ide o reinvestíciu nájomného, no chce vedieť či 

 vedia o aké investície by mala nemocnica záujem 

- program17. občania skrášľujú svoje mesto - aké sú reálne skúsenosti s týmto programov? 

 

p. primátor 

- podotkol, že  rozpočet visel od 28. novembra a keď chcel p. Polák fundované odpovede, čakal 

možno 1 -2 otázky 

- uviedol, že na úrad nedostali nič a niekoľkokrát ich k tomu vyzýval 

- mohli im to zodpovedať a dať odpovede možno aj skôr 

- skonštatoval, že môže dožadovať dané informácie, no nevie či na všetko budú vedieť 

odpovedať 

- mohol im dať vedieť, že má v takomto rozsahu otázky a mohli si pripraviť odpovede 

- otázky im mohli cez p. viceprimátora poslať skôr 

- uviedol, že p. poslanec ide konkrétne do prvku a nevie ako mu má na to odpovedať 

- ak to mal pripravené skôr, mohol o tom upovedomiť úrad, aby si to mohli pripraviť a dať mu 

fundovanú odpovede 

- obáva sa, že tak hlboko ako chce p. Polák odpovede to možno nebude 

 

p. Polák 

- uviedol, že niektoré veci mal pripravené aj na pracovné stretnutie, len tam na to nevyšiel čas 

- osobne písal, že by chcel rozpočet v exceli, pričom mu nebolo vyhovené 

- v minulosti žiadali, aby stretnutie k rozpočtu bolo urobené skôr, než sa rozpočet vyvesí 

- všetky zmeny po vyvesení rozpočtu musia robiť pozmeňujúcimi návrhmi 

- uviedol, že z časového hľadiska mal osobné veci, kvôli ktorým nemohol byť až tak aktívny 

- načo mu budú vedieť odpovedať bude rád a zvyšok si prejdú postupne na komisii financií 

 

p. Maitner 

- poďakoval zostavovateľom rozpočtu za dobrú prácu 

- napriek tomu, že tam vidí určité riziká, rozpočet podporí 

 

p. Baráthová 

- opýtala sa v akej položke sa nachádza suma vyhradená na oslavy 750. výročia 

- na tento rok na monografiu osobnosti Kežmarku bolo 5 000,- € a teraz pozerá, že v rozpočte je 

preinvestovaných 60 000,-€, pričom 15 000,- € z nich mohlo ísť na minulú monografiu 

- zaujíma ju, čo bolo to ostatné 

- opýtala sa, prečo sa babrú s jednou monografiou 2 roky, ktorá už mohla byť vonku 



 

 

  

p. Majorová Garstková 

- opýtala sa na prvok 7.1.2 výstavba, rekonštrukcia a obnova chodníkov, kde uviedla, že ešte 

v roku 2017 mala požiadavku, aby bol opravený chodník na ul. Petržalskej 

- malo sa to urobiť v roku 2018 čo nevyšlo a preto chce vedieť, či sa to opraví v roku 2019 

- ďalej sa opýtala na starostlivosť o pamiatkové objekty podprogram 11. 1. zreštaurované 

pamiatky pre budúce generácie, kde by privítala navýšenie danej položky 

-  aký je dôvod, že prvok 11.2.3. EĽRO a trhy bude v roku 2019 navýšený takmer o 20 000,-€ 

- položka administratíva - aký typ motorového vozidla sa plánuje zakúpiť, na aké účely, a kto ho  

bude využívať 

 

p. primátor 

- požiadal p. Zentkovú príp. p. Kelbelovú o zodpovedanie otázok 

 

p. Kelbelová 

- balík na prípravu štúdií - uviedla, že všetky akcie väčšieho finančného charakteru sú menovite 

 schvaľované a pripravované s tým, že o nich poslanci vedia, lebo idú cez MsZ 

- často je potrebné urobiť štúdiu menšieho rozsahu, kde je zákazka s nízkou hodnotou 

- z toho dôvodu bola požiadavka, aby neboli presne identifikované financie ale všeobecne, ako 

príprava štúdií 

- parkoviská -v rámci výstavby cyklochodníka došlo k zásahu do parkoviska na ul. Košickej, 

ktoré bude treba upraviť a rozšíriť 

- uvažuje sa tiež o parkovisku na sídlisku Sever 

- zimný štadión - 500 000,- € je príspevok od vlády a 70 000,-€ sú veci, ktoré treba dotiahnuť 

v rámci kolaudácie 

- verejné osvetlenie - plánuje sa s výmenou osvetlenia na uliciach, kde VSD plánuje obnovu NN 

vedení 

- osvetlenie cintorína - nie je to v tomto zahrnuté, pretože cintorín sa rieši z čiastky pre cintoríny 

- je tam osvetlenie hlavne v čase pamiatky zosnulých cez reflektor ale pri výstavbe chodníkov 

urobili predprípravu 

- majú spracovanú štúdiu na komplexnú rekonštrukciu starého cintorína 

- rekonštrukciu chodníka na ul. Petržalskej  už niekoľkokrát prekladali, pretože sa to proste 

nestihlo  

- chcú to urobiť prioritne na začiatku budúceho roka 

- občania skrášľuje svoje mesto - uviedla, že program mal filozofiu takú, aby boli občania do 

toho iniciatívne zapojení 

- toho roku sa urobilo pár projektov, len je tu nevyhnutná súčinnosť zo strany občanov 

- my prispejeme materiálom a občania prácou 

- obnova historických hrobov - už toho roku mali čiastky elokované 

- vytvorili si skupinu z občanov, ktorí chceli byť nápomocní pri príprave 

- uviedla, že boli vytipované historické hroby, kde sú pochovaní významní dejatelia 

- podarilo sa im urobiť tabule pri vchode na cintorín, ktoré označujú kde môže ľudia konkrétne 

hroby nájsť 

- následne podotkla, že nemôžu zasahovať a opravovať hroby, kde sú platné nájomné zmluvy 

- z týchto dôvodov nebolo možné elokovanú čiastku vyčerpať 

- finančná čiastka tam je, ale môžu ju použiť len tam, kde to bude legislatívne v poriadku 

- urobí sa obnova hrobov profesorov Kežmarského lýcea a tých hrobov, kde nenarazia na právny 

problém 

- uviedla, že pokiaľ sa v priebehu roka preukáže, že bude potrebná vyššia čiastka, pôjde to 

formou úpravy rozpočtu 

- vychádzajú z toho, že čiastka na tento rok nebola vyčerpaná a preto ju netreba navyšovať 

 



 

 

  

p. Sabolová 

- k historickým hrobom dala návrh, aby si školy „adoptovali“ historický hrob, tak ako aj ich 

škola a zabezpečovali bežnú údržbu 

- v prípade stavebných úprav atď. by do toho vstupovalo mesto 

 

p. Baráthová 

- uviedla, že to čo hovorí p. Sabolová je krásna vec, ale za socializmu to bolo samozrejmosťou 

- myslí si, že väčšina historických hrobov už nemá majiteľov, pokiaľ vie 

 

p. primátor 

- skonštatoval, že je to téma, ktorá sa dá dokomunikovať aj po MsZ 

 

p. Zentková 

- myslí si, že otázku EĽRa, motorového vozidla, dotáciu nemocnice a monografie by skôr mohol 

zodpovedať predkladateľ daného prvku 

 

p. primátor 

- uviedol, že je škoda, že pripomienky neboli vznesené skôr 

- mohli presne poukázať na čo prostriedky pôjdu a teraz sa mu na otázky ťažko odpovedá 

- k nemocnici - uviedol, že na základe plnenia zmluvy medzi mestom Kežmarok 

a prenajímateľom nemocnice Dr. Vojtecha Alexandra je presne dané, že nemocnica má nájom 

50 000,- €/ ročne, pričom bude splatený na 10 rokov vopred  

-na základe požiadavky nemocnice budú tieto finančné prostriedky určené k prebudovania, 

zhodnoteniu vnútorných priestorov k účelu, ktorému slúži 

- preto je príjmová aj výdavková časť vykrytá týmto spôsobom, aj keď dodnes nemajú návrh      

od nemocnice čo by chceli v rámci nemocnice prebudovať 

- zapojili to v plnom rozsahu, pretože takto sú dané financie alokované 

- ak by neboli vyčerpané presunú sa do ďalších období 

- v rámci auta sa predpokladá štandardne Škoda, ešte sa neurčilo presne či Octavia , SuperB 

- skonštatoval, že  v rámci toho je otázka ako sa vysporiadať s úpravou vozového parku mesta  

- suma reflektuje na to, že by malo ísť o štandardné vozidlo, ktoré by spĺňalo všetky kritéria 

- v rámci EĽRa je otázka kto návrh dával 

- pri návrhu rozpočtu sa pýtajú všetkých organizácií, zriaďovateľov a všetky oddelenia na úrade 

pripravujú návrh na rozpočet 

-uviedol, že realita pri vyhovení všetkým požiadavkám aké mali pri príjmoch by bola taká,         

že rozpočet bol schodkový a ak by chceli pokryť požiadavky všetkých, museli by nájsť 2 mil. € 

a budúci rok by boli všetci spokojní 

- uviedol, že bolo potrebné zoškrtať požiadavky jednotlivých žiadateľov 

- podotkol, že rozpočet nemôže byť predkladaný schodkový a nechceli to kryť úverom 

- priorita v rámci rozpočtu je kapitál a rozvoj  

- upriamil pozornosť poslancov na to, že na budúci rok chce mesto investovať skoro 8 mil. €  

- skonštatoval, že ide o taký balík peňazí, ktorý musia na budúci rok zainvestovať a zinvestovať, 

čo vyvolá mimoriadny tlak aj na chod MsÚ 

- peniaze budú investované všade 

- podotkol druhú vec, že to bude bez úverového zaťaženia, nakoľko nerátali s tým, že budú kryť 

výdavkové časti prijímaním úverom, aby vykryli bežný chod 

- uviedol, že na mesto prešli kompetencie, ktoré ubrali mestu z peňazí, ktoré možno vedeli 

ušetriť na rozvoj tzn. nielen čistenie chodníkov, navýšenie tarifných platov, ktoré bude mať 

zásadný vplyv na rozpočet 

- je to vyvážené, je to tak aby sme zachovali dynamiku trendu a rozvoja mesta 

- k EĽRu sa nevie vyjadriť, pretože vždy to reflektuje príjmy a výdavky tak, ako mestu rastú 



 

 

  

 

- EĽRu sa ešte budú venovať 

-  je to samostatná téma, treba to brať ako návrh 

- predpokladá, že po schválení sa naštartuje finančná komisia a príde s nejakými návrhmi 

- tým, že nefungovala, museli rozpočet zostaviť ako úrad, ale snažili sa to urobiť vyvážene  

- k otázkam ohľadne EĽRa požiadal o vyjadrenie p. viceprimátora 

 

p. viceprimátor 

- navýšili to preto, lebo reálne dosahované príjmy sú o 20 000,- € vyššie a sú aj tak plánované 

- zväčšil sa rámec EĽRa v rámci týchto vecí a sú kryté vlastným nárastom príjmov 

- ak príjmy nepôjdu do takejto výšky, tak aj výdavky budú korigované vo väzbe na zimné trhy 

- v prípade, že peniaze do príjmovej položky prídu, využívajú sa aj na výdavky zimných trhov  

- všetko sa to prejavuje cez príspevok do MsKS 

- ide o zväčšený rámec na strane príjmovej zo 140 000,- € na 160 000,- €, a na strane výdavkov 

tiež o 20 000,- € 

 

p. primátor 

- uviedol, že budúci rok mesto oslavuje 750. výročie  

- v položke 2.1.2. mestské propagačné materiály je v rozpočte na to vyčlenených 50 000,- €, 

ktoré budú zamerané len na tento rok a len na tento účel 

- sú tam peniaze na to, aby sa mohli zafinancovať nejaké akcie a pripomenúť si túto udalosť, 

akciu 

- ak bude lepší príjem nebránia sa podpore daného výročia 

 

p. Majorová Garstková 

- opýtala sa na prvok 5.1.2. kamerový systém - prečo je tam naplánovaná 0,-€? 

- v rámci áut sa chce opýtať o koľko áut pôjde 

 

p. primátor 

- kamerový systém je 0,- €, pretože ho zabezpečujeme na základe dotácie z ministerstva vnútra 

- žiadosť budú určite podávať a podľa dotácie sa tam financie dofinancujú 

- suma z projektu je zvyčajne okolo 10 000 - 30 000,- € - následne sa dofinancuje 

- zapoja sa do projektu na základe čoho príde aj k úprave tohto rozpočtu 

- v rámci kúpy auta sa ako základ predpokladá jedno auto 

- po súťaži a po všetkom bude jasné, či budú finančné prostriedky na zmenu toho prvku alebo 

vylepšenie, dokúpu ďalšieho iného vozidlo alebo sa to vráti do rozpočtu 

- suma má byť taká, aby sa mohol obstarávať tento druh tovaru 

 

p. Polák 

- poďakoval za odpovede 

- ospravedlnil sa, že neposlal pripomienky včas 

- v rámci povedaných vecí súhlasí s tým, že nové vozidlo je nutné, ale suma 55 000,- € je vysoká 

- v rámci kamerového systému si myslí, že by mali podporiť jeho rozvoj hlavne na sídliskách aj 

v prípade, že nebudú úspešní v projekte 

- vzhľadom k plánovanému 750. výročiu mu chýba slávnostné MsZ a dal pozmeňujúci návrh kde 

by z programu 16. administratíva vzal 25 000,- € 

- v prvku 5.1.2. kamerový systém by pridal 20 000,- € a do prvku 1.1.4. by pridal 5 000,- €        

na slávnostné MsZ 

- v rámci programu 17. skrášľovanie mesta by uvítal lepšiu propagáciu a preto by chcel pridať na 

strane príjmov 15 000,- € a čo sa týka vykrytia výdavkov na daný program by chcel navýšiť 

príjmy kód 111 z dôvodu, že rozpočet je mierne konzervatívny 



 

 

  

- príjmy z daní FO sú v úrovni 7, 1 mil. €, pričom prognóza ministra financií je 7,66 mil. €, čo je 

 560 000,- € do rozpočtu mesta 

- myslí si, že položka 15 000,- € tento mierne konzervatívny stav nezmení 

 

p. Maitner 

- plánoval v budúcom roku tiež otvoriť program 17., hlavne čo sa týka spresňovania pravidiel 

- chcel by požiadať poslancov o podporu pozmeňujúceho návrhu  

- podotkol, že v rámci požiadavky p. Kurica  týkajúcej sa úpravy historických hrobov, sa to dá 

vykryť z tohto programu 

 

p. Perignáth 

- dal faktickú pripomienku na p. Poláka 

- nemá problém so zahrnutím slávnostného MsZ a kamerového systému 

- opýtal sa, či by to nebolo lepšie prejednať v januári na komisii financií a dať to formou úpravy 

rozpočtu 

 

p. viceprimátor 

- priklonil sa k tomu, aby to preskúmali finančná a majetková komisia 

- uviedol, že ide o tovar bežne dostupný na trhu, ktorý sa bude obstarávať cez elektronický  

kontraktačný systém  

- myslí si, že pozmeňujúci návrh nie je zlý, ale možno predčasný 

 

Hlasovanie za pozmeňujúci návrh p. Poláka: 

 

za: 4, proti: 2, zdržal sa: 9 

za: Maitner, Majorová Garstková, Polák, Baráthová 

proti: Jankura, Gurka 

zdržal sa: Juhász, Matia, Wagner, Levická, Sabolová, Gantnerová, Perignáth, Kovalský, Zreľak 

 

Pozmeňujúci návrh neprešiel. 

 

1. Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku 

  

s c h v a ľ u j e 

 

a) rozpočet  Mesta  Kežmarok na rok 2019 podľa predloženého návrhu ako vyrovnaný 

    vo výške 24 672 000 €; rozpočet príjmov do úrovne hlavnej kategórie ekonomickej      

    klasifikácie a rozpočet výdavkov do úrovne programov programového rozpočtu,  

    do úrovne hlavnej kategórie ekonomickej klasifikácie a podľa cieľov       

    a merateľných ukazovateľov uvedených v návrhu rozpočtu Mesta Kežmarok  

    na rok 2019 s výhľadom na roky 2020 a 2021;  

 

b) objem mzdových prostriedkov pre mestskú políciu – ekonom. klasifik. 610       

     vo výške 322 000 €; 

 

c)  príspevok pre Verejnoprospešné služby Mesta Kežmarok vo výške 1 273 500 €;    

   

d) príspevok pre Mestské kultúrne stredisko vo výške 640 000 €; 

 

e) dotácie na podporu telovýchovy a športu na území mesta Kežmarok  

    - na úhradu za nájom a služby spojené s nájmom resp. na úhradu prevádzkových  



 

 

  

      nákladov  

pre Mestský športový klub                              vo výške   46 000 €, 

pre 1. MESTSKÝ FUTBALOVÝ KLUB KEŽMAROK   vo výške     6 000 €, 

pre Mestský hokejový klub Kežmarok o.z.     vo výške   22 000 €; 

    - na úhradu za športovú činnosť  

            pre Mestský športový klub                                         vo výške 136 500 €, 

            pre 1. MESTSKÝ FUTBALOVÝ KLUB KEŽMAROK   vo výške   13 000 €, 

pre Mestský hokejový klub Kežmarok o.z.     vo výške   15 000 €; 

 

f) dotáciu na podporu starostlivosti o zvieratá verejnoprospešného účelu na území mesta  

    Kežmarok 

     - na úhradu časti veterinárnych úkonov a potravy pre zvieratá v útulku 

   pre ÚTULOK (Združenie pre pomoc túlavým, týraným zvieratám v meste  

                                      Kežmarok) vo výške 3 700 €; 

 

g) dotácie na podporu kultúrnej činnosti, záujmovej spoločenskej činnosti a udržiavanie 

tradícií, kultúrneho a historického dedičstva 

- na úhradu za nájom a služby spojené s nájmom resp. na úhradu prevádzových 

nákladov 

pre Klub priateľov Magury     vo výške     1 200 €; 

- na úhradu za kultúrnu činnosť 

pre Klub priateľov Magury     vo výške     8 200 €. 

 

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 1 

za: Juhász, Matia, Polák, Wagner, Levická, Maitner, Sabolová, Gantnerová, Baráthová, 

Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

zdržal sa: Majorová Garstková 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 294/2018 

 

 

2. Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku berie na vedomie návrh rozpočtu Mesta Kežmarok 

na roky 2020 a 2021 podľa predloženého návrhu. 

 

za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Polák, Majorová Garstková,  Wagner, Levická, Maitner, Sabolová, 

Gantnerová, Baráthová, Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 295/2018 

 

 

3. Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku schvaľuje použitie rezervného fondu mesta v roku 

2019 celkom vo výške 518 000 € na financovanie nasledujúcich kapitálových výdavkov: 

 

Prvok 2.1.5 Cyklochodník okolo historického centra mesta Kežmarok 

Prvok 3.4.3 Nákup pozemkov 

Prvok 7.1.1 Prestavba križovatky na okružnú – sídlisko JUH 

Prvok 7.1.1 Rekonštrukcia mosta cez rieku Poprad, Ul. Nižná brána 

Prvok 10.4.3 Rekonštrukcia zimného štadióna v Kežmarku 



 

 

  

Podprogram 12.3 Detské ihrisko – ulica Martina Lányiho 

Podprogram 12.6 Nákup prvkov vianočného osvetlenia 

Podprogram 12.4 Revitalizácia predpolia radnice v Kežmarku – vodný prvok 

Podprogram 14.1 Výstavba nájomných bytov - bytový dom Weilburská 2, 4 

Podprogram 14.1 

Splátky istiny úverov poskytnutých Štátnym fondom 

rozvoja bývania 

 

za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Polák, Majorová Garstková,  Wagner, Levická, Maitner, Sabolová, 

Gantnerová, Baráthová, Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 296/2018. 

 

 

p. primátor 

- poďakoval poslancom za schválenie rozpočtu 

- uviedol, že ho nebolo jednoduché vytvoriť, nakoľko požiadavky prevyšovali možnosti 

- dúfa, že sa im podarí v meste zachovať rozvojový trend, aby mohli urobiť čo najviac 

- vyhlásil hodinovú prestávku na obed a požiadal o dochvíľnosť z dôvodu časového sklzu 

 

Po prestávke p. primátor požiadal predsedu mandátovej komisie, aby potvrdil, či p. poslankyňa 

Levická splnila všetky náležitosti zastávanie postu poslankyne MsZ. 

 

p. Polák 

- prečítal krátku správu, v ktorej mandátová komisia konštatuje, že po predložení osvedčenia 

o zvolení za poslancov a čestných prehlásení, že nevykonávajú funkciu nezlučiteľnú s funkciou 

poslanca konštatuje, že  Ing. Eleonóra Levická zložila predpísaný sľub a nemá zákonnú prekážku 

vykonávať funkciu poslanca MsZ vo volebnom období 2018 -2022 

- následne predložil návrh uznesenia kde MsZ konštatuje, že zvolená poslankyňa zložila sľub 

poslanca MsZ 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku 

 

konštatuje, že  

 

zvolená poslankyňa mesta Kežmarok: 

 

Ing. Eleonóra Levická 

 

zložila zákonom stanovený sľub poslanca mestského zastupiteľstva. 

 

za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Polák, Majorová Garstková, Wagner, Levická, Maitner, Sabolová, 

Gantnerová, Baráthová, Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 297/2018. 

 

 

 



 

 

  

13. Návrh na zmenu rozpočtu Mesta Kežmarok pre rok 2018 rozpočtovým opatrením č. 

08/2018. 

 

p. Zentková 

- informovala o zmenách v materiáli 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  

 

s c h v a ľ u j e    

 

zmenu rozpočtu Mesta Kežmarok pre rok 2018 rozpočtovým opatrením č. 08/2018 podľa 

predloženého návrhu. 

 

za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Polák, Majorová Garstková, Wagner, Levická, Maitner, Sabolová, 

Gantnerová, Baráthová, Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 298/2018. 

 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  

 

s c h v a ľ u j e 

zvýšenie schváleného bežného príspevku pre príspevkovú organizáciu Verejnoprospešné 

 služby mesta Kežmarok na rok 2018 o čiastku  20 740 €.  
 

za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Polák, Majorová Garstková, Wagner, Levická, Maitner, Sabolová, 

Gantnerová, Baráthová, Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 299/2018. 

 

 

14. Návrh nominantov mesta Kežmarok na členov Správnej a Dozornej rady Nemocnice 

Dr. Vojtecha Alexandra v Kežmarku n. o. a Návrh na zmeny v dozorných radách 

spoločností. 

 

p. Polák 

- po vzájomnej dohode na pracovnom stretnutí dospeli k názoru, že predložia 2 pozmeňujúce 

návrhy 

- prvý sa bude týkať Dozornej rady v Nemocnici Dr. Vojtecha Alexandra, kde  nominácia p. 

Karola Gurku bude nahradená p. Jaroslavom Maitnerom 

- v Dozornej rade spoločnosti Spravbytherm namiesto p. Marty Sabolovej navrhuje p. Jaroslava 

Maitnera 

 

p. primátor 

- požiadal v materiáli pri Technických službách s. r. o. upraviť adresu p. Zreľaka  

 

Hlasovanie za 1. pozmeňujúci návrh p. Poláka – vymenovanie p. Maitnera namiesto p. Gurku 

 

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 1 



 

 

  

za: Juhász, Matia, Polák, Majorová Garstková, Wagner, Levická, Sabolová, Gantnerová, 

Baráthová, Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

zdržal sa: Maitner 

 

Pozmeňujúci návrh prešiel. 

 

Hlasovanie za 2. pozmeňujúci návrh p. Poláka – vymenovanie p. Maitnera namiesto p. Sabolovej 

 

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 1 

za: Juhász, Matia, Polák, Majorová Garstková, Wagner, Levická, Sabolová, Gantnerová, 

Baráthová, Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

zdržal sa: Maitner 

 

Pozmeňujúci návrh prešiel. 

 

1. Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku 

 

b e r i e   n a       v e d o m i e   

 

vzdanie sa členstva v správnej rade neziskovej organizácie Nemocnica Dr. Vojtecha 

Alexandra v Kežmarku n.o.  

 

MUDr. Jána  Hencela 

 

s c h v a ľ u j e  

 

podľa článku 6 odsek 3 písm. a) Štatútu neziskovej organizácie Nemocnica Dr. Vojtecha 

Alexandra v Kežmarku n. o. 

 

Mgr. Bc. Jozefa Matiu 

 

za nominanta Mesta Kežmarok na člena Správnej rady Nemocnice Dr. Vojtecha 

Alexandra v Kežmarku n. o. 

 

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 1 

za: Juhász, Polák, Majorová Garstková,  Wagner, Levická, Maitner, Sabolová, Gantnerová, 

Baráthová, Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

zdržal sa: Matia 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 300/2018. 

 

 

2. Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku 

 

s c h v a ľ u j e  

 



 

 

  

podľa článku 8 odsek 5  Štatútu neziskovej organizácie Nemocnica Dr. Vojtecha Alexandra 

v Kežmarku n. o.  

 

1. Mgr. Jaroslava Maitnera  , nar. ...............  rod.č.: ..............................  

 

trvale bytom: ......................................................................................... 

 

2. MUDr. Jána Hencela  , nar. ...............  rod.č.: ..............................  

 

trvale bytom: ......................................................................................... 

 

za nominantov Mesta Kežmarok  na členov Dozornej rady Nemocnice  Dr. Vojtecha 

Alexandra v Kežmarku n. o. 

 

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 1 

za: Juhász, Matia, Polák, Majorová Garstková,  Wagner, Levická, Sabolová, Gantnerová, 

Baráthová, Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

zdržal sa: Maitner 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 301/2018. 

 

 

3. Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku 

 

O d v o l á v a  

 

zástupcov Mesta Kežmarok v dozornej rade  spoločnosti  Spravbytherm s.r.o 

 

1. Ing  Vojtecha  Wagnera ,   nar. ....................,  rodné číslo............................ , 

trvale  bytom  Weilburská 2442/7, 060 01 Kežmarok 

2. Mgr. Janu Majorovú Garstkovú, nar. ....................,  rodné číslo ............................ , 

trvale  bytom  Severná 1480/6, 060 01 Kežmarok  

3. Ing. Miloslava Bdžocha,   nar. ....................,  rodné číslo ............................ , 

trvale  bytom  Hviezdoslavova 1275/27, 053 11 Smižany  

4. Mgr. Miroslavu Müncnerovú,  nar. ....................,  rodné číslo ............................ , 

trvale  bytom  Ľubická cesta 1090/28, 060 01 Kežmarok 

5. Ing. Rastislava  Tótha,   nar. ....................,  rodné číslo ............................ , 

trvale  bytom  Košická 1797/4, 060 01 Kežmarok 

 

S c h v a ľ u j e  

 

zástupcov Mesta Kežmarok v dozornej rade  spoločnosti  Spravbytherm s. r. o. 

 

1. Ing.  Vojtecha  Wagnera ,   nar. ....................,rodné číslo............................ , 

trvale  bytom  Weilburská 2442/7, 060 01 Kežmarok 

2. Mgr. Janu Majorovú Garstkovú, nar. ....................,  rodné číslo ............................ , 

trvale  bytom  Severná 1480/6, 060 01 Kežmarok 



 

 

  

3. Ing. Miloslava Bdžocha,   nar. ....................,  rodné číslo ............................ , 

trvale  bytom  Hviezdoslavova 1275/27, 053 11 Smižany 

4. Mgr.  Jaroslav Maitner,   nar. ....................,  rodné číslo ............................ , 

trvale  bytom Tatranská 301/13, 060 01 Kežmarok 

5. Ing. Miroslava  Perignátha,  nar. ....................,  rodné číslo ............................ , 

trvale  bytom  Priekopa  1939/35, 060 01 Kežmarok 

 

za: 13, proti: 0, zdržal sa: 2 

za: Juhász, Matia, Polák, Wagner, Levická, Sabolová, Gantnerová, Baráthová, Perignáth, 

Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

zdržal sa: Maitner, Majorová Garstková 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 302/2018. 

 

 

4. Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku 

 

O d v o l á v a  

 

zástupcov Mesta Kežmarok v dozornej rade  spoločnosti  Technické služby, s.r.o.  

Kežmarok  

 

1. Ing  František Grochola ,   nar. ....................,  rodné číslo............................ , 

trvale  bytom  Priekopa 1504/48 060 01 Kežmarok 

2. Emila  Hoffmanna,  nar. ....................,  rodné číslo ............................ , 

trvale  bytom  P.J.Šafárika 1242/18, 060 01 Kežmarok 

3. Milana  Kaprála,    nar. ....................,  rodné číslo ............................ , 

trvale  bytom  M. Lányiho 1348/9, 060 01 Kežmarok 

4. Ing. Vladimíra  Škáru,   nar. ....................,  rodné číslo ............................ , 

trvale  bytom  Starý trh 514/55, 060 01 Kežmarok 

5. PhDr. Andreja Zreľaka,   nar. ....................,  rodné číslo ............................ , 

trvale  bytom  Pod lesom 1476/21, 060 01 Kežmarok  

 

S c h v a ľ u j e  

 

zástupcov Mesta Kežmarok v dozornej rade   spoločnosti  Technické služby, s.r.o.  

Kežmarok 

 

1. Ing  František Grochola ,   nar. ....................,  rodné číslo............................ , 

trvale  bytom  Priekopa 1504/48, 060 01 Kežmarok 

2. Juraja Švedlára,   nar. ....................,  rodné číslo ............................ , 

trvale  bytom  Priekopa 1391/15, 060 01 Kežmarok 

3. Milana  Kaprála,    nar. ....................,  rodné číslo ............................ , 

trvale  bytom  M. Lányiho 1348/9, 060 01 Kežmarok     

4. Jozefa  Juhásza,    nar. ....................,  rodné číslo ............................ , 

trvale  bytom  Obrancov mieru 1509/1, 060 01 Kežmarok 

5. PhDr. Andreja Zreľaka,   nar. ....................,  rodné číslo ............................ , 

trvale  bytom  Pod lesom 1476/21, 060 01 Kežmarok  



 

 

  

za: 13, proti: 0, zdržal sa: 2 

za: Juhász, Matia, Polák, Wagner, Levická, Maitner, Sabolová, Gantnerová, Baráthová, 

Perignáth, Kovalský, Jankura, Gurka 

zdržal sa: Zreľak, Majorová Garstková 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 303/2018.  

 

 

5.  Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku 

 

O d v o l á v a  

 

zástupcov Mesta Kežmarok v dozornej rade  spoločnosti   Kežmarok Invest, s.r.o.    

 

1. Jána Holovu ,    nar. ....................,  rodné číslo............................ , 

trvale  bytom  Komenského 1911/36, 060 01 Kežmarok 

2. Mariána  Benka,   nar. ....................,  rodné číslo ............................ , 

trvale  bytom  Tehelňa 1448/13, 060 01 Kežmarok 

3. Mgr. Miroslavu Müncnerovú,  nar. ....................,  rodné číslo ............................ , 

trvale  bytom  Ľubická cesta 1090/28, 060 01 Kežmarok 

 

S c h v a ľ u j e  

 

zástupcov Mesta Kežmarok v dozornej rade   spoločnosti   Kežmarok Invest, s.r.o.    

 

1. Jána Holovu ,    nar. ....................,  rodné číslo............................ ,  

trvale  bytom  Komenského 1911/36, 060 01 Kežmarok 

2. Ing. Janku Gantnerovú,  nar. ....................,  rodné číslo ............................ , 

trvale  bytom  Dr. Alexandra 130/24, 060 01 Kežmarok 

3. Mgr. Ivetu Pavlíkovú,   nar. ....................,  rodné číslo ............................ , 

trvale  bytom  Košická 1797/4, 060 01 Kežmarok 

 

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 1 

za: Juhász, Matia, Polák, Wagner, Levická, Maitner, Sabolová, Gantnerová, Baráthová, 

Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

zdržal sa: Majorová Garstková 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 304/2018. 

 

 

6.  Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku 

 

O d v o l á v a  

 

zástupcov Mesta Kežmarok v dozornej rade  spoločnosti  Lesy mesta Kežmarok, s.r.o.  

Kežmarok  

 



 

 

  

1. Mgr. Ladislav Jendrejčák , nar. ....................,  rodné číslo............................ , 

trvale  bytom  Záhradná 1312/7, 060 01 Kežmarok 

2. Mgr. Ondrej Jankura,  nar. ....................,  rodné číslo ............................ , 

trvale  bytom  Pod lesom 1429/7, 060 01 Kežmarok 

3. Ing. Agáta Perignáthová,   nar. ....................,  rodné číslo ............................ , 

trvale  bytom  Možiarska 1437/10, 060 01 Kežmarok 

4. Ing. Matúš Polák,    nar. ....................,  rodné číslo ............................ , 

trvale  bytom  Weilburská 2550/13, 060 01 Kežmarok 

 

S c h v a ľ u j e  

 

zástupcov Mesta Kežmarok v dozornej rade   spoločnosti  Lesy mesta Kežmarok, s.r.o.  

Kežmarok  

 

1. Emil Hoffmann ,  nar. ....................,  rodné číslo............................ ,  

trvale  bytom  P.J.Šafárika 18/1242, 060 01 Kežmarok 

2. Mgr. Ondrej Jankura,  nar. ....................,  rodné číslo ............................ , 

trvale  bytom  Pod lesom 1429/7, 060 01 Kežmarok 

3. Ing. Agáta Perignáthová,   nar. ....................,  rodné číslo ............................ , 

trvale  bytom  Možiarska 1437/10, 060 01 Kežmarok 

4. Ing. Matúš Polák,    nar. ....................,  rodné číslo ............................ , 

trvale  bytom  Weilburská 2550/13, 060 01 Kežmarok 

 

za: 13, proti: 0, zdržal sa: 2 

za: Juhász, Matia, Majorová Garstková,  Wagner, Levická, Maitner, Sabolová, Gantnerová,  

Baráthová, Perignáth, Kovalský, Zreľak, Gurka 

zdržal sa: Jankura, Polák 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 305/2018. 

 

 

15. Návrh na zmeny konateľov spoločností s ručením obmedzeným. 

 

p. primátor 

- požiadal doplniť do spoločnosti GEOVRT Kežmarok Ing. Jelu Bednárovú  

 

1. Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku 

 

b e r i e      n a    v e d o m i e  

vzdanie sa funkcie konateľa spoločnosti Kežmarok Invest, s. r. o.,  IČO: 36 517 011 

Ing. Karola Gurku, nar. ...............  rod. č.: ..............................  

trvale bytom: Tatranská 992/39, Kežmarok 

 

b e r i e      n a    v e d o m i e  

vzdanie sa funkcie konateľa spoločnosti Technické služby, s.r.o. Kežmarok,   

IČO: 31 718 329 

Ing. Karola Gurku, nar. ...............  rod. č.: ..............................  

trvale bytom: Tatranská 992/39, Kežmarok 



 

 

  

b e r i e    n a    v e d o m i e  

vzdanie sa funkcie konateľa spoločnosti GEOVRT Kežmarok s.r.o., IČO: 51 792 338 

 Mgr. et. Mgr. Mariána Soliara, nar. ...............  rod. č.: ..............................  

trvale bytom: Štúrova 239/27,  059 21 Svit 

 

za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Polák, Majorová Garstková,  Wagner, Levická, Maitner, Sabolová, 

Gantnerová, Baráthová, Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 306/2018. 

 

 

2. Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku 

  

s c h v a ľ u j e   

 

zástupcu Mesta Kežmarok do funkcie konateľa spoločnosti Technické služby, s.r.o. 

Kežmarok, IČO: 31 718 329, s účinnosťou od  21.12.2018 

 

 Ing. Jelu Bednárovú , nar. ...............  rod. č.: ..............................  

trvale bytom: Letecká 5,  052 01  Spišská Nová Ves 

 

za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Polák, Majorová Garstková,  Wagner, Levická, Maitner, Sabolová, 

Gantnerová,  

Baráthová, Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 307/2018. 

 

 

3. Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  

 

s c h v a ľ u j e   

 

zástupcu Mesta Kežmarok do funkcie konateľa spoločnosti GEOVRT Kežmarok s.r.o., 

IČO: 51 792 338, s účinnosťou od  01.01.2019 

 

 Ing. Jelu Bednárovú , nar. ...............  rod. č.: ..............................  

trvale bytom: Letecká 5,  052 01  Spišská Nová Ves 

 

za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Polák, Majorová Garstková,  Wagner, Levická, Maitner, Sabolová, 

Gantnerová, Baráthová, Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 308/2018. 

 

 

 



 

 

  

16. Dodatok k zásadám odmeňovania poslancov 

 

p. Majorová Garstková 

- opýtala sa, ako sa prišlo k daným percentám a čo navyše bude robiť p. viceprimátor Gurka, čo 

nerobil p. viceprimátor Perignáth, lebo tá odmena je podstatne vyššia ako za predchádzajúceho 

obdobia 

 

p. primátor 

- je to nadpolovičná práca, kde viceprimátor zastupuje primátora 

- čo sa týka práce, je to na plný úväzok aj s novými úlohami, ktoré nastanú 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku 

 

s c h v a ľ u j e  

Dodatok č. 3 Zásad odmeňovania poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Kežmarok 

takto: 

 

 

Dodatok č. 3 

 

ZÁSAD ODMEŇOVANIA POSLANCOV MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA      

       MESTA KEŽMAROK 

 

I. 

Zásady odmeňovania poslancov Mestského zastupiteľstva Mesta Kežmarok v znení Dodatku č. 1 

a Dodatku č. 2 sa menia takto: 

Článok V. znie: 

 

„Podľa ustanovenia § 25 ods. 7 zákona  č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov poslancovi, ktorý je dlhodobo uvoľnený zo zamestnania na výkon funkcie zástupcu 

primátora, patrí plat od mesta vo výške 55 % z celkového platu primátora vynásobený 

príslušným úväzkom zástupcu primátora.“ 

 

II. 

 

Dodatok č. 3 Zásad odmeňovania poslancov mestského zastupiteľstva Mesta Kežmarok bol 

schválený Uznesením č. 309/2018 zo zasadania Mestského zastupiteľstva mesta Kežmarok 

konaného dňa 13. 12. 2018. . Dodatok č. 3 nadobúda účinnosť dňom podpísania uznesenia o jeho 

schválení. 

 

V Kežmarku dňa 

 

za: 11, proti: 1, zdržal sa: 2 

za: Juhász, Matia, Wagner, Maitner, Sabolová, Gantnerová, Perignáth, Kovalský, Zreľak, 

Jankura, Gurka 

proti: Majorová Garstková 

zdržal sa: Polák, Baráthová 



 

 

  

neprítomná: Levická 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 309/2018. 

 

 

17. Kalendárny plán zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Kežmarku na rok 2019. 

 

p. Maitner 

- poznamenal, že v programovom rozpočte je plánovaných 8 MsZ v textovej časti a v pláne je 

ich 6 

 

p. Polák 

- v súvislosti s pozmeňujúcim návrhom v časti rozpočtu, navrhoval vyčleniť peniaze na 

slávnostné MsZ 

- dal návrh Komisii pre 750. výročie, aby uvažovali o tom, aby slávnostné MsZ bolo 

- v súvislosti s tým, že vedia o tom, že materiálov na MsZ je dosť si myslí, že zvýšením počtu 

zastupiteľstiev na 8 sa pomohlo tomu, aby materiálov na jednotlivých MsZ bolo menej 

- dal návrh na diskusiu pridať jedno MsZ na november a na máj slávnostné MsZ alebo v čase, 

keď sa budú konať oslavy 

 

p. viceprimátor 

- k danému návrhu uviedol, že 6-týždňová lehota je minimum na to, aby úrad nebol v strese  

- skôr si myslí, že jednotlivé oddelenia zvládnu o 2-3 body viac ak je to potrebné rokovať, ako 

 spúšťať celý proces opätovne (zasadnutie komisií atď.) 

- prikláňa sa k riadnemu plánu zasadnutí s tým, že mimoplánové zasadnutie môže primátor 

zvolať podľa potreby, vrátane slávnostného MsZ 

- už pri 8 MsZ je to také, že uznesenia ešte nenadobudnú právoplatnosť a už zasadajú komisie 

- prihovára sa radšej za 6 MsZ 

 

p. primátor 

- dal do pléna či nestačia 4 MsZ aj z pohľadu prípravy MsZ a zasadania komisií 

- navrhol pozrieť sa možno skôr na spôsob odmeňovania, či neísť na paušálne náhrady 

- dal návrh, aby to otvorili na komisiách, aby to odmeňovanie nebolo potom narýchlo, aby bol 

čas si to rozdiskutovať a radšej mať napr. 40 bodov a menej MsZ 

- možno tak zlepšiť prácu a komunikáciu, a robiť zásadnejšie rozhodnutia 

- podotkol, že by to pomohlo  úradu pre lepšiu komunikáciu 

 

p. Zreľak 

- povedal, že zatiaľ je v poriadku záväznosť MsZ 

- súhlasí so slávnostným MsZ 

- myslí si, že súčasťou práce navrhovanej komisie by neboli len rokovacie poriadky, ale aj 

zásady odmeňovania 

- sú tam 3 dodatky, čo je neprehľadné 

 

 



 

 

  

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku     

 

- s c h v a ľ u j e  

 

kalendárny plán zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Kežmarku na rok 2019  

 

Kalendárny plán zasadnutí MsZ na rok 2019 

 

14. február 2019 - štvrtok 

25. apríl 2019  - štvrtok 

20. jún  2019    - štvrtok  

12. september 2019  - štvrtok 

24. október 2019  - štvrtok   

12. december 2019  - štvrtok 

 

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Polák, Majorová Garstková,  Wagner, Maitner, Sabolová, Gantnerová, 

Baráthová, Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

neprítomná: Levická 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 310/2018. 

 

 

18. a) Ustanovenie komisií MsZ a voľba členov komisií na obdobie 2018-2022 

 

p. Matia 

- v materiáli bod 7 navrhol nahradiť Katarínu Tulejovú za Cyrila Václava,  nakoľko p. Tulejová 

je ochotná pomôcť komisii, ale z rodinných dôvodov nechce pôsobiť ako členka tejto komisie 

a odporúča tiež p. Václava za člena tejto komisie 

 

p. viceprimátor 

- dal pozmeňujúci návrh ku komisii financií a rozpočtu 

- navrhol p. Holopa nahradiť p. poslancom Jaroslavom Maitnerom 

 

p. Polák 

- navrhol nasledujúce zmeny: 

- v komisii bytovej, správy majetku a lesného hospodárstva nahradiť p. Poláka p. Škárom 

- v komisia bezpečnosti občanov a ochrany verejného poriadku nahradiť p. Gašpara                     

p. Hovaňákom 

- v komisii športu nahradiť p. Bednárovú p. Nogom 

- komisia školstva vzdanie sa miesta p. Maitnerom – toto miesto by zatiaľ, ostalo po dohode  

neobsadené 

- komisia pre ochranu verejného záujmu p. Baráthovú nahradiť za p. Poláka 

 

p. Majorová Garstková 

- Komisia k 750. výročiu - navrhla doplniť namiesto p. Matiu  p. Šlebodu a ďalej do nej doplniť 

p. Švirlocha a p. Majorovú Garstkovú 

 

Hlasovanie za pozmeňujúci návrh p. Matiu za zmenu v Komisii zdravotníctva – nahradiť 

namiesto p. Tulejovej p. Václava 

za:14, proti: 0, zdržal sa : 0 



 

 

  

za: Juhász, Matia, Polák, Majorová Garstková,  Wagner, Maitner, Sabolová, Gantnerová, 

Baráthová, Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

neprítomná: Levická 

 

Pozmeňujúci návrh prešiel. 

 

Hlasovanie za pozmeňujúci návrh p. viceprimátora v Komisii financií a rozpočtu p. Holopa 

nahradiť p. Maitnerom 

 

za:13, proti: 0, zdržal sa : 1 

za: Juhász, Matia, Polák, Majorová Garstková,  Wagner, Sabolová, Gantnerová, Baráthová, 

Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

zdržal sa: Maitner 

neprítomná: Levická 

 

Pozmeňujúci návrh prešiel. 

 

Hlasovanie za pozmeňujúci návrh  p. Poláka na zmenu v Komisii bytovej, správy majetku 

a lesného hospodárstva p. Poláka nahradiť p. Škárom 

 

za:13, proti: 0, zdržal sa : 1 

za: Juhász, Matia, Polák, Majorová Garstková,  Wagner, Maitner, Sabolová, Gantnerová, 

Baráthová, Perignáth, Kovalský, Zreľak, Gurka 

zdržal sa: Jankura 

neprítomná: Levická 

 

Pozmeňujúci návrh prešiel. 

 

Hlasovanie za pozmeňujúci návrh  p. Poláka na zmenu v Komisii bezpečnosti občanov a ochrany 

verejného poriadku p. Gašpara nahradiť p. Hovaňákom 

 

za:13, proti: 1, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Polák, Majorová Garstková,  Wagner, Maitner, Sabolová, Gantnerová, 

Baráthová, Perignáth, Kovalský, Zreľak, Gurka 

proti: Jankura 

neprítomná: Levická 

 

Pozmeňujúci návrh prešiel. 

 

Hlasovanie za pozmeňujúci návrh  p. Poláka na zmenu v Komisii športu p. Bednárovú nahradiť 

p. Nogom 

 

za:14, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Polák, Majorová Garstková,  Wagner, Maitner, Sabolová, Gantnerová, 

Baráthová, Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

neprítomná: Levická 

 

Pozmeňujúci návrh prešiel. 

 

 



 

 

  

Hlasovanie za pozmeňujúci návrh  p. Poláka na zmenu v Komisii pre ochranu verejného záujmu 

pri výkone funkcií funkcionárov mesta p. Baráthovú nahradiť p. Polákom 

 

za:13, proti: 0, zdržal sa: 1 

za: Juhász, Matia, Polák,  Wagner, Maitner, Sabolová, Gantnerová, Baráthová, Perignáth, 

Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

zdržal sa: Majorová Garstková 

neprítomná: Levická 

 

Pozmeňujúci návrh prešiel. 

 

Hlasovanie za pozmeňujúci návrh p. Majorovej Garstkovej na zmenu v Komisii k 750. výročiu 

udelenia mestských práv p. Matiu nahradiť p. Šlebodom a doplniť do komisie p. Švirlocha         

a p. Majorovú Garstkovú  

 

za:14, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Polák, Majorová Garstková,  Wagner, Maitner, Sabolová, Gantnerová, 

Baráthová, Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

neprítomná: Levická 

 

Pozmeňujúci návrh prešiel. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku podľa  §  10 ods. 2 a § 15 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov zriaďuje s účinnosťou od  01.01.2019 

nasledovné stále komisie,  ako svoje poradné orgány a určuje  im náplň práce nasledovne: 

 

1) Komisia  financií a rozpočtu  

2) Komisia bytová, správy majetku a lesného hospodárstva 

3) Komisia urbanistiky a výstavby, životného prostredia, dopravy a verejných služieb  

4) Komisia školstva a mládeže  

5) Komisia kultúry a spoločenského života  

6) Komisia sociálna 

7) Komisia zdravotníctva  

8) Komisia bezpečnosti občanov a ochrany verejného poriadku 

9)  Komisia regionálneho rozvoja, cestovného ruchu a propagácie mesta  

10) Komisia športu  

 

Náplň  práce komisií 1 - 10:   

- predkladať odborné  stanoviská k návrhom  na rozhodnutia mestského zastupiteľstva 

v oblasti vymedzenej názvom komisie  

 

11) Komisia pre ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií funkcionárov mesta 

 

 Náplň práce komisie pre ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií 

funkcionárov mesta je vymedzená  ústavným zákonom č. 357/2004 Z. z. o ochrane 

verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení neskorších predpisov  

 



 

 

  

za: 13, proti: 0, zdržal sa: 1 

za: Juhász, Matia, Polák, Majorová Garstková,  Wagner, Maitner, Sabolová, Gantnerová,  

Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

zdržal sa: Baráthová 

neprítomná: Levická 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 311/2018. 

 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku schvaľuje za členov komisií: 

 

1) Komisia  financií a rozpočtu: 

Predseda:   Karol Gurka  -  poslanec     

Členovia:    Miroslav Perignáth – poslanec 

  Matúš Polák - poslanec  

Mgr. Jaroslav Maitner - poslanec 

  Stanislav Pisarčík 

  Jiří  Ruml 

  Katarína Brejčáková 

  Matúš Gáborčík 

  Marek Klein 

 

 

2) Komisia bytová, správy majetku a lesného hospodárstva: 

Predseda:  Miroslav Perignáth  - poslanec   

Členovia:  Eleonóra Levická  – poslankyňa    

  Jozef Matia – poslanec 

 Ing. Vladimír Škára 

 Vojtech Brija 

 Veronika Havírová 

 Ján Žihal 

 Slávka Miháliková 

 Emília Kováčová 

 

 

3) Komisia urbanistiky a výstavby, životného prostredia, dopravy a verejných služieb:  

Predseda:  Ondrej Jankura  - poslanec   

Členovia:  Ľuboslav Kovalský – poslanec 

  Jana Majorová Garstková – poslankyňa    

  Ján Holova 

  František Grochola 

  Pavol Krigovský 

 Jozef Figlár 

 Ľubomír  Derner 

  Pavol  Krempaský 



 

 

  

4) Komisia školstva a mládeže:  

Predseda:  Marta Sabolová, - poslankyňa    

Členovia:       Ľuboslav Kovalský - poslanec 

 Iveta Pavlíková 

 Miroslava Müncnerová 

 Ľudmila Rochová         

 Lenka Bretzová 

 Janka Gombošová 

 Jana  Dulová 

               

5) Komisia kultúry a spoločenského života:  

Predseda:  Vojtech Wagner  -  poslanec   

Členovia:  Andrej Zreľak -  poslanec 

  Jozef Juhász - poslanec 

  Juraj Švedlár 

Jana Víznerová 

  Milan Choma 

  Gabriela Kantorková 

  Barbora Thomayová 

  Vladimír Kraus 

 

6) Komisia sociálna :  

Predseda:  Eleonóra Levická -  poslanec    

Členovia: Vojtech Wagner  -  poslanec 

  Andrej Zreľak - poslanec 

  Ivana Kaprálová 

  Ján Sýkora 

  Terézia Semaňáková 

  Peter Mikulášik 

  Daniela Anovčinová 

  Alžbeta Vaverčáková 

 

7) Komisia zdravotníctva:  

Predseda:  Jozef Matia  - poslanec 

Členovia Karol Gurka  -  poslanec 

  Matúš Polák - poslanec 

  Ján Hencel -  MUDr. 

  Peter Slovík  - MUDr. 

  Alica Sekanová – MUDr. 

  Lýdia Vikarská – MUDr. 

  Cyril Václav– MUDr. 

  Viktor Halíř 

  

  



 

 

  

8) Komisia bezpečnosti občanov a ochrany verejného poriadku:  

Predseda:  Jana Majorová Garstková -  poslankyňa   

Členovia:  Marta Sabolová - poslankyňa 

  Ondrej Jankura - poslanec   

  Emil Hoffmann 

Vladimír Ochotnický 

  Pavol Zavacký 

   Eduard Kolodzej    

    Rastislav Bednár          

  Marek Hovaňák 

 

9)  Komisia regionálneho rozvoja,  cestovného ruchu a propagácie mesta:  

Predseda:  Janka Gantnerová - poslanec    

Členovia:  Karol Gurka – poslanec 

  Eleonóra Baráthová – poslanec 

  Andrej Zreľak – poslanec 

  Erika Cintulová 

Milan Kaprál 

  Marek Kolár 

  Stanislav Čajka 

  Marián Benko 

 

10)  Komisia športu: 

Predseda:  Ľuboslav Kovalský - poslanec    

Členovia:  Jozef Juhász – poslanec 

  Janka  Gantnerová – poslankyňa 

  Jaroslav Maitner – poslanec 

  Karol Gurka st. 

  Martin Noga 

  Pavol Humeník 

  Miroslav Marhefka 

  Tomáš Šimoňák 

 

11) Komisia pre ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií funkcionárov mesta:  

Predseda: Jozef Matia, poslanec 

Členovia:  Karol Gurka,  poslanec   

  Andrej  Zreľak - poslanec 

  Miroslav Perignáth - poslanec 

  Ing. Matúš Polák - poslanec 

 

za: 13, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Polák, Wagner, Maitner, Sabolová, Gantnerová, Baráthová, Perignáth, 

Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

neprítomní: Levická, Majorová Garstková 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 312/2018 



 

 

  

18 b) Zriadenie dočasnej komisie k prípravám osláv 750. výročia udelenia mestských práv. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku podľa §  10 ods. 2 a § 15 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov zriaďuje s účinnosťou od  01.01.2019   

dočasnú komisiu a určuje jej náplň práce nasledovne: 

 

Komisia pre prípravu osláv 750. výročia udelenia mestských práv  

 

Náplň práce: 

- Návrh priebehu osláv 

- Príprava predbežných rozpočtových nákladov na oslavy 

- Prehodnotenie možností aktivít pri príležitosti  osláv 

 

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Polák, Majorová Garstková,  Wagner,  Maitner, Sabolová, Gantnerová, 

Baráthová, Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

neprítomná: Levická 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 313/2018. 

 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku schvaľuje za členov komisie : 

 

Komisia pre prípravu osláv 750. výročia udelenia mestských práv  

Predseda: Eleonóra Baráthová  - poslankyňa    

Členovia:  Miroslav Perignáth - poslanec 

Vojtech Wagner – poslanec 

Erika Cintulová 

Ján Kuboš – ThDr. ICLic., PhD. 

Roman Porubän – Mgr. 

Gabriela Kantorková 

Jana Víznerová 

Elisa Joppová 

Oto Vojtičko 

Zuzana Zacherová  

Jaroslav Šleboda 

Mgr. Boris Švirloch 

Mgr. Jana Majorová Garstková - poslankyňa 

 

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Polák, Majorová Garstková,  Wagner, Maitner, Sabolová, Gantnerová, 

Baráthová, Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

neprítomná: Levická 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 314/2018. 

 

 



 

 

  

19. Návrh na delegovanie zástupcov mesta do Mestskej školskej rady, Rád škôl a školských 

zariadení 

 

p. Majorová Garstková 

- opýtala sa aký je dôvod, že v prípade jej a p. Poláka sa nedodržala kontinuita v členstve radách 

škôl, pričom ostatní predchádzajúci poslanci ostali v radách škôl 

 

p. primátor 

- každá škola má obmedzený počet miest a každý poslec prejavil záujem, kde by chcel byť 

- je to návrh, môžete si to upraviť 

 

p. Majorová Garstková 

- dala pozmenujúci návrh, aby v ZUŠ Petržalská bol namiesto nej delegovaný p. Polák 

 

p. Polák  

- uviedol, že to bolo aj na pracovnom stretnutí a uvoľnil členstvo v Mestskej školskej rade 

- dal doplňujúci návrh v rámci Rady školy ZŠ Dr. D.  Fischera, aby medzi navrhovaných členov 

bola doplnená p. Majorová Garstková a aby voľba bola vykonaná tajne 

 

p. primátor 

- uviedol, že sú tam 3 miesta pre poslancov a p. Polák dáva návrh na 4 

- skonštatoval, že volebná komisia by mala vykonať voľbu 3 poslancov zo 4 

 

Hlasovanie za pozmeňujúci návrh p. Majorovej Garstkovej na delegovanie p. Poláka do Rady 

školy ZUŠ Petržalská p. Poláka namiesto p. Majorovej Garstkovej 

 

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Polák, Majorová Garstková,  Wagner, Maitner, Sabolová, Gantnerová, 

Baráthová, Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

neprítomná: Levická 

 

Pozmeňujúci návrh prešiel. 

 

Hlasovanie za vzdanie sa funkcie p. Poláka v Mestskej školskej rade 

 

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Polák, Majorová Garstková,  Wagner, Maitner, Sabolová, Gantnerová, 

Baráthová, Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

neprítomná: Levická 

 

Návrh prešiel.  

 

Hlasovanie za tajnú voľbu do Rady školy ZŠ Dr. D. Fischera 

 

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Polák, Majorová Garstková,  Wagner, Maitner, Sabolová, Gantnerová, 

Baráthová, Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

neprítomná: Levická 

 

Po 1. kole hlasovania sa stávajú členmi p. Mgr. Ľuboslav Kovalský a Mgr. Bc. Jozef Matia. 

 



 

 

  

Po 2. kole hlasovania sa tretí členov stáva p. Mgr. Jana Majorová Garstková. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  

 

a) odvoláva z Rady školy pri : 

 

Základnej škole s materskou školou, Nižná brána 8, Kežmarok Mgr. Ondreja Jankuru,                     

PhDr. Andreja Zreľaka, Ing. Vladimíra Škáru a Mgr. Valériu Černohorskú,   

Základnej škole, Hradné nám. 38, Kežmarok Ing. Veroniku Havírovú, Mgr. Ladislava 

Jendrejčáka, Ing.Vojtecha Wagnera a Mgr. Valériu Černohorskú, 

Základnej škole, Dr. Daniela Fischera 2, Kežmarok Ing. Miroslava Perignátha, MUDr. Jána 

Hencela, Mgr. Janu Majorovú Garstkovú a Mgr. Valériu Černohorskú, 

Materskej škole, Možiarska 1, Kežmarok Ing. Eleonóru Levickú a Mgr. Valériu Černohorskú, 

Materskej škole, K. Kuzmányho 41,Kežmarok MUDr. Jána Hencela, Ing. Eleonóru Levickú, 

Ing.Vojtecha Wagnera a Mgr. Valériu Černohorskú,    

Materskej škole, Cintorínska 3, Kežmarok Mgr. Janu Majorovú Garstkovú, Mgr. Bc. Jozefa 

Matiu a Mgr. Valériu Černohorskú,  

Základnej umeleckej škole A. Cígera, Hviezdoslavova 12, Kežmarok Ing. Veroniku 

Havírovú, Ing. Miroslava Perignátha a Mgr. Valériu Černohorskú,  

Základnej umeleckej škole, Petržalská 21, Kežmarok Ing. Matúša Poláka, Ing. Veroniku 

Havírovú a Mgr. Valériu Černohorskú,  

Centre voľného času, Gen.Štefánika 47, Kežmarok Mgr. Miroslavu Müncnerová 

a Mgr.Valériu Černohorskú,  

 

b) odvoláva z  Mestskej školskej rady : 

PhDr. Martu Sabolovú a Mgr. Miroslavu Müncnerovú 

 

c) deleguje do Rady školy pri : 

 

Základnej škole, Nižná brána 8, Kežmarok Mgr. Ondreja Jankuru, PhDr. Andreja Zreľak,                 

PhDr. Martu Sabolovú a  Mgr. Valériu Černohorskú   

Základnej škole, Hradné nám. 38, Kežmarok Jozefa Juhásza, Ing.Vojtecha Wagnera, PhDr. 

Eleonóru Baráthovú  a Mgr. Valériu Černohorskú  

Základnej škole, Dr. Daniela Fischera 2, Kežmarok Mgr. Janu Majorovú Garstkovú, Mgr. 

Ľuboslava Kovalského, Mgr. Bc. Jozefa Matiu a Mgr. Valériu Černohorskú 

Materskej škole, Možiarska 1, Kežmarok Ing. Eleonóru Levickú a Mgr. Valériu Černohorskú 

Materskej škole, K. Kuzmányho 41, Kežmarok Jozefa Juhásza, Ing. Eleonóru Levickú,                     

Ing. Vojtecha Wagnera a Mgr. Valériu Černohorskú    

Materskej škole, Cintorínska 3, Kežmarok Mgr. Janu Majorovú Garstkovú, Mgr. Bc. Jozefa 

Matiu a Mgr. Valériu Černohorskú 

Základnej umeleckej škole A.Cígera, Hviezdoslavova 12, Kežmarok PhDr. Martu Sabolovú,            

Ing. Miroslava Perignátha a Mgr. Valériu Černohorskú 

Základnej umeleckej škole, Petržalská 21, Kežmarok Ing. Matúša Poláka, Ing. Karola  Gurku 

a Mgr. Valériu Černohorskú 

Centre voľného času, Gen. Štefánika 47, Kežmarok Ing. Janku Gantnerovú a Mgr. Valériu 

Černohorskú 

 

d) deleguje do Mestskej školskej rady: 

 

PhDr. Martu Sabolovú  



 

 

  

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Polák, Majorová Garstková,  Wagner, Maitner, Sabolová, Gantnerová, 

Baráthová, Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

neprítomná: Levická 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 315/2018. 

 

 

20. Návrh na opakovaný nájom bytov – Gen. Štefánika 1049/14; Košická 2224/12; 

Lanškrounská 2501/1 

 

p. Perignáthová 

- uviedla, že nedoplatok bol uhradený 

 

1. Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

 

r o z h o d  u j e  

 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, že nájom bytu č. 1 v bytovom dome Gen. Štefánika 1049/14 Silvii 

Bekešovej, trvale bytom Gen. Štefánika 1049/14, Kežmarok je prípadom hodným 

osobitného zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu  

v zmysle 

 zákona č. 443/2010 Z. z.  

 

s c h v a ľ u j e 

 

nájom bytu č. 1 v bytovom dome Gen. Štefánika 1049/14 v Kežmarku nájomcovi Silvii 

Bekešovej, trvale bytom  Gen. Štefánika 1049/14, Kežmarok  na dobu jedného roka.                                                             

 

 

2. Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

 

r o z h o d  u j e  

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, že nájom bytu č. 4 v bytovom dome Gen. Štefánika 1049/14 Antonovi 

Macurákovi, trvale bytom Gen. Štefánika 1049/14, Kežmarok je prípadom hodným 

osobitného zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu  

v zmysle zákona č. 443/2010 Z. z.  

 

s c h v a ľ u j e 

 

nájom bytu č. 4 v bytovom dome Gen. Štefánika 1049/14 v Kežmarku nájomcovi Antonovi 

Macurákovi,  trvale bytom  Gen. Štefánika 1049/14, Kežmarok  na dobu jedného roka. 
 

   



 

 

  

3. Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

 

r o z h o d  u j e  

 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, že nájom bytu č. 8 v bytovom dome Gen. Štefánika 1049/14 Jánovi 

Čonkovi s manželkou Ruženou, trvale bytom Gen. Štefánika 1049/14, Kežmarok je 

prípadom hodným osobitného zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie 

zmluvy o nájme bytu  v zmysle zákona č. 443/2010 Z. z.  

s c h v a ľ u j e 

 

nájom bytu č. 8 v bytovom dome Gen. Štefánika 1049/14 v Kežmarku Jánovi Čonkovi 

s manželkou Ruženou,  trvale bytom  Gen. Šteánika 1049/14, Kežmarok  na dobu jedného 

roka. 

 

 

4. Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

 

r o z h o d  u j e  

 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, že nájom bytu č. 11 v bytovom dome Gen. Štefánika 1049/14 Jane 

Lhotovej, trvale bytom Gen. Štefánika 1049/14, Kežmarok je prípadom hodným 

osobitného zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu  

v zmysle zákona č. 443/2010 Z. z.  

 

s c h v a ľ u j e 

 

nájom bytu č. 11 v bytovom dome Gen. Štefánika 1049/14 v Kežmarku Jane Lhotovej,  

trvale 

 bytom Gen. Štefánika 1049/14, Kežmarok  na dobu jedného roka. 

 

 

5. Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

 

r o z h o d  u j e  

 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, že nájom bytu č. 23 v bytovom dome Gen. Štefánika 1049/14 Zuzane 

Kažmírovej, trvale bytom Gen. Štefánika 1049/14, Kežmarok je prípadom hodným 

osobitného zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu  

v zmysle zákona č. 443/2010 Z. z.  

 

s c h v a ľ u j e 

 



 

 

  

nájom bytu č. 23 v bytovom dome Gen. Štefánika 1049/14 v Kežmarku nájomcovi Zuzane 

Kažmírovej,  trvale bytom  Gen. Štefánika 1049/14, Kežmarok  na dobu jedného roka. 

   

  

6. Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

 

r o z h o d  u j e  

 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení  

neskorších predpisov, že nájom bytu č. 9 v bytovom dome Košická 2224/12 Vladimírovi 

Hovancovi s manželkou Erikou, trvale bytom Košická 2224/12, Kežmarok je prípadom 

hodným osobitného zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy 

o nájme bytu  v zmysle zákona č. 443/2010 Z. z.  

 

s c h v a ľ u j e 

 

nájom bytu č. 9 v bytovom dome Košická 2224/12 v Kežmarku nájomcovi Vladimírovi 

Hovancovi s manželkou Erikou,  trvale bytom  Košická 2224/12, Kežmarok  na dobu do 

31.1.2021. 

 

 

7.  Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

 

r o z h o d  u j e  

 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, že nájom bytu č. 12 v bytovom dome Lanškrounská 2501/1 Alene 

Česelkovej, trvale bytom Lanškrounská 2501/1, Kežmarok je prípadom hodným 

osobitného zreteľa, z dôvodu práva nájomcu na opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu  

v zmysle zákona č. 443/2010 Z. z.  

 

s c h v a ľ u j e 

nájom bytu č. 12 v bytovom dome Lanškrounská 2501/1 v Kežmarku nájomcovi Alene 

Česelkovej,  trvale bytom  Lanškrounská 2501/1, Kežmarok  na dobu do 31.7.2019.                                        

 

za: 12, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Wagner, Maitner, Sabolová, Gantnerová, Baráthová, Perignáth, Kovalský, 

Zreľak, Jankura, Gurka 

neprítomní: Levická, Polák, Majorová Garstková 

 

Prijaté uznesenia dostali č. 316/2018, 317/2018, 318/2018, 319/2018, 320/2018, 321/2018 a 

322/2018. 

 

 



 

 

  

21. Návrh na nájom bytom č. 27, Weilburská 2550/13; č. 6, Weilburská 2442/5; č. 21, 

Lanškrounská 2485/3 

 

1. Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku 

 

r o z h o d u j e 

 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, že nájom bytu č. 27 v bytovom dome Weilburská 2550/13 

v Kežmarku Marcele Stopkovej, trvale bytom Školská 229/32, Huncovce je prípadom 

hodným osobitného  

zreteľa z dôvodu, že ide o žiadateľku, ktorá býva s druhom  v stiesnených podmienkach 

spoločne s rodičmi, chcú sa osamostatniť a založiť si rodinu a je potrebné vyriešiť ich 

bývanie. 

 

s c h v a ľ u j e 

 

nájom bytu č. 27 v bytovom dome Weilburská 2550/13, Kežmarok, Marcele Stopkovej, 

trvale bytom Školská 229/32, Huncovce, na dobu troch rokov. 

 

 

2. Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku 

 

r o z h o d u j e 

 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, že nájom bytu č. 6 v bytovom dome Weilburská 2442/5 v Kežmarku 

Lei Žáčikovej, trvale bytom Severná 1489/11, Kežmarok je prípadom hodným osobitného 

zreteľa z dôvodu, že ide o žiadateľku, ktorá tvorí rodinu s druhom a jedným 

nezaopatreným dieťaťom, bývajúcu v stiesnených podmienkach spoločne s rodičmi v byte 

a je potrebné vyriešiť ich bývanie. 

 

s c h v a ľ u j e 

nájom bytu č. 6 v bytovom dome Weilburská 2442/5, Kežmarok, Lei Žáčikovej, trvale 

bytom Severná 1489/11, Kežmarok, na dobu troch rokov. 

 

 

3. Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku 

 

r o z h o d u j e 

 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, že nájom bytu č. 21 v bytovom dome Lanškrounská 2485/3 

v Kežmarku Mgr. Tatiane Dragašekovej, trvale bytom Vrbovská 572/44, Ľubica je 



 

 

  

prípadom hodným osobitného zreteľa z dôvodu, že ide  o osamelú matku s jedným 

nezaopatreným dieťaťom, bývajúcu v stiesnených podmienkach spoločne s rodičmi v byte 

a je potrebné vyriešiť ich bývanie. 

 

s c h v a ľ u j e 

 

nájom bytu č. 21 v bytovom dome Lanškrounská 2485/3, Kežmarok Mgr. Tatiane 

Dragašekovej, trvale bytom Vrbovská 572/44, Ľubica, na dobu troch rokov. 

 

za: 12, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia,  Wagner, Maitner, Sabolová, Gantnerová, Baráthová, Perignáth, Kovalský, 

Zreľak, Jankura, Gurka 

neprítomní: Levická, Polák, Majorová Garstková 

 

Prijaté uznesenia dostali č. 323/2018, 324/2018 a 325/2018. 

 

 

22. Návrh na prenájom časti pozemku pod predajným stánkom – Róbert Kyčin, 

Štúrova 220, Svit 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  

 

r o z h o d u j e  

 

v zmysle ustanovenia § 9a odst.9 písmena c) zákona Slovenskej národnej rady č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, že prenájom časti pozemku KN-C 1663/2, 

k.ú. Kežmarok v časti autobusovej stanice pod predajným stánkom so sortimentom 

rýchleho občerstvenia bez predaja alkoholických nápojov, pre žiadateľa: Róbert Kyčin,   

Štúrova 237/20, 059 21 Svit je prípad hodný osobitného zreteľa. 

Odôvodnenie:  Na časť predmetného pozemku pod predajným stánkom je uzavretá platná 

nájomná zmluva na dobu neurčitú, vlastník stánku tento predal Róbertovi Kyčinovi, 

Štúrova 20, Svit. Podľa platnej nájomnej zmluvy nie je nájomca pozemku oprávnený 

prenajatý pozemok dať do podnájmu, preto požiadal mesto Kežmarok, ako prenajímateľa 

o ukončenie nájmu na časť pozemku pod predajným stánkom a vlastník predmetného 

predajného stánku Róbert Kyčin, Štúrova 237/20, Svit požiadal o prenájom časti pozemku 

pod predajným stánkom, za účelom pokračovania doterajšej prevádzky. 

 

s ch v a ľ u j e 

 

prenájom časti pozemku KN-C 1663/2, k.ú. Kežmarok v lokalite autobusovej stanice pod 

predajným stánkom so sortimentom rýchleho občerstvenia bez predaja alkoholických 

nápojov o výmere 12m
2
 pre žiadateľa: Róbert Kyčin, Štúrova 237/20, Svit, na dobu 

neurčitú, za nájomné podľa platných Zásad hospodárenia s majetkom mesta Kežmarok. 

 

za: 13, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia,  Wagner, Levická, Maitner, Sabolová, Gantnerová, Baráthová, Perignáth, 

Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 



 

 

  

neprítomní: Polák, Majorová Garstková 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 326/2018. 

 

 

23. Návrh na prenájom nebytových priestorov v Mestskej športovej hale Vlada Jančeka 

a futbalových štadiónov F1, F2, pre: 

a) Mestský športový klub, Trhovište 2, Kežmarok 

b) OZ 1. Mestský futbalový klub, Trhovište 2, Kežmarok 

c) OZ Klub priateľov Magury 

  

Mestské  zastupiteľstvo  v  Kežmarku 

 

r o z h o d u j e  

 

v zmysle ustanovenia § 9a ods.9 pís. c) zákona Slovenskej národnej rady č. č.138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení neskorších predpisov, že prenájom nebytových priestorov 

a športovísk v objekte Mestskej športovej haly Vlada Jančeka na ul. Nižná brána 19 

v Kežmarku, v objekte futbalového štadióna čs. 860 v areáli futbalového štadióna F1, 

v objekte futbalového štadióna čs. 990  a v areáli futbalového štadióna F2, pre občianske 

združenie Mestský športový klub Kežmarok, Trhovište 2, 060 01 Kežmarok, IČO 42 083 

478, je prípad hodný osobitného zreteľa. 

Odôvodnenie: Ide o prenájom nebytových priestorov a športovísk pre nájomcu, ktorý 

zabezpečuje voľno-časové aktivity detí, mládeže a dospelých v meste Kežmarok a taktiež 

reprezentáciu mesta Kežmarok. OZ MŠK nedisponuje vlastnými priestormi. 

 

s ch v a ľ u j e  

 

prenájom nebytových priestorov a športových zariadení: 

 

1. v objekte Mestskej športovej haly Vlada Jančeka na ul. Nižná brána 19 v Kežmarku:  

-     kancelária – miestnosť č.4 o výmere 17,50m
2
 

- kancelária – miestnosť č.16 o výmere 17,50m
2
 

- kancelária – miestnosť č.5 o výmere 64,55m
2
 

- kancelária – miestnosť č.20 o výmere 16,66m
2
  

- kancelária – miestnosť č.20/a o výmere 16,10m
2
 

- malá telocvičňa s príslušenstvom - miestnosť  č. 14,  počas tréningov a zápasov podľa 

rozpisu vyhotoveného mestom Kežmarok.                                          

veľká telocvičňa s príslušenstvom - miestnosť  č. 15, počas tréningov a zápasov podľa 

rozpisu vyhotoveného mestom Kežmarok,  

 

2. v objekte futbalového štadióna F1 čs. 860 a v areáli futbalového štadióna F1 na pozemku 

p. č. 2660/1, k. ú. Kežmarok.  

- areál F1 s príslušenstvom v objekte  čs. 860 - počas tréningov a zápasov podľa rozpisu 

vyhotoveného mestom Kežmarok 

 



 

 

  

3. v objekte futbalového štadióna F2 čs. 990 a v areáli futbalového štadióna F2 na pozemku 

p .č. 666, k. ú. Kežmarok    

-   kancelária -  miestnosť č. 1  

-    areál F2 s príslušenstvom v objekte čs. 990 - počas tréningov a zápasov podľa  rozpisu 

vyhotoveného mestom Kežmarok 

 

pre občianske združenie Mestský športový klub Kežmarok, Trhovište 2, 060 01 Kežmarok, 

IČO 42 083 478, na dobu určitú do 31.12.2019, za nájomné podľa platných Zásad 

hospodárenia s majetkom mesta Kežmarok. 

b) Mestské  zastupiteľstvo  v  Kežmarku 

 

r o z h o d u j e  

 

v zmysle ustanovenia § 9a ods.9 pís. c) zákona Slovenskej národnej rady č. č.138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení neskorších predpisov, že prenájom nebytových priestorov 

a športovísk v objekte Mestskej športovej haly Vlada Jančeka čs. 2250 na ul. Nižná brána 

19 v Kežmarku, v objekte futbalového štadióna čs.860 v areáli futbalového štadióna F1, v 

objekte futbalového štadióna čs. 990  a v areáli futbalového štadióna F2,  pre OZ 1. 

Mestský futbalový klub Kežmarok, Trhovište 2, 060 01 Kežmarok, IČO 42231001, je 

prípad hodný osobitného zreteľa. 

Odôvodnenie: Ide o prenájom nebytových priestorov pre nájomcu, ktorý zabezpečuje 

voľno-časové aktivity detí, mládeže a dospelých v meste Kežmarok a taktiež reprezentáciu 

mesta Kežmarok. OZ 1. Mestský futbalový klub Kežmarok, Trhovište 2, 060 01 Kežmarok, 

nedisponuje vlastnými priestormi. 

 

s ch v a ľ u j e  

 

prenájom nebytových priestorov a športových zariadení : 

 

1. v objekte Mestskej športovej haly Vlada Jančeka čs. 2250 na ul. Nižná brána 19 

v Kežmarku, postavenej na pozemku p. č. KN-C 1938/20, katastrálne územie  

Kežmarok, 

- malá telocvičňa s príslušenstvom - miestnosť  č. 14 - počas tréningov a zápasov podľa 

rozpisu vyhotoveného mestom Kežmarok 

- veľká telocvičňa s príslušenstvom - miestnosť  č. 15 - počas tréningov a zápasov podľa 

rozpisu vyhotoveného mestom Kežmarok 

 

2. areál futbalového štadióna F1  na pozemku p. č. KN-C 2660/1, s príslušenstvom v objekte 

čs. 860 – počas tréningov a rozpisu vyhotoveného mestom Kežmarok.  

 

3. areál futbalového štadióna F2 na pozemku p. č. 665/2, s príslušenstvom v objekte čs. 990 

- počas tréningov a zápasov podľa rozpisu vyhotoveného mestom Kežmarok, 



 

 

  

pre občianske združenie 1. Mestský futbalový klub Kežmarok, Trhovište 2, 060 01 

Kežmarok, IČO 42231001, na dobu určitú do 31.12.2019, za nájomné podľa platných 

Zásad hospodárenia  s majetkom mesta Kežmarok. 

 

 

c) Mestské  zastupiteľstvo  v  Kežmarku 

 

r o z h o d u j e  

 

v zmysle ustanovenia § 9a ods.9 pís. c) zákona Slovenskej národnej rady č. č.138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení neskorších predpisov, že prenájom nebytových priestorov 

a športovísk v objekte Mestskej športovej haly Vlada Jančeka čs. 2250 na ul. Nižná brána 

19 v Kežmarku, postavenej na pozemku parc. č. KN-C 1938/20 zastavané plochy a 

nádvoria, katastrálne územie Kežmarok, pre občianske združenie Klub priateľov Magury, 

Michalská 18, 060 01 Kežmarok, IČO 37797476, je prípad hodný osobitného zreteľa. 

Odôvodnenie: Ide o prenájom nebytových priestorov pre nájomcu, ktorý zabezpečuje 

voľno-časové aktivity detí, mládeže a dospelých v meste Kežmarok a taktiež reprezentáciu 

mesta Kežmarok. OZ  Klub priateľov Magury, Michalská 18, 060 01 Kežmarok 

nedisponuje vlastnými priestormi. 

 

s ch v a ľ u j e  

 

prenájom nebytových priestorov v objekte Mestskej športovej haly Vlada Jančeka čs. 2250 

 na ul. Nižná brána 19 v Kežmarku, postavenej na pozemku parc. č. KN-C 1938/20 

zastavané plochy a nádvoria, k. ú. Kežmarok a to: 

- kancelária – miestnosť č.2 

- malá telocvičňa s príslušenstvom - miestnosť  č. 14 – počas tréningov podľa rozpisu 

vyhotoveného mestom Kežmarok 

pre občianske združenie Klub priateľov Magury, Michalská 18, 060 01 Kežmarok, IČO 

37797476, na dobu určitú do 31.12.2019, za nájomné podľa platných Zásad hospodárenia  

s majetkom mesta Kežmarok. 

 

za: 13, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia,  Wagner, Levická, Maitner, Sabolová, Gantnerová, Baráthová, Perignáth, 

Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

neprítomní: Polák, Majorová Garstková 

 

Prijaté uznesenia dostali č. 327/2018, 328/2018 a 329/2018. 

 

 

24. Návrh na prenájom ľadovej plochy na zimnom štadióne – SZĽH Bratislava 

 

Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

 

r o z h o d u j e 

 



 

 

  

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písmeno c) zákona Slovenskej národnej rady č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, že prenájom ľadovej plochy v objekte 

Zimného štadióna, Trhovište 4, 060 01 Kežmarok pre Slovenský zväz ľadového hokeja so 

sídlom Trnavská cesta 27/B, 831 04 Bratislava, Slovenská republika,  IČO 308 453 86  je 

prípadom hodným osobitného zreteľa.  

Odôvodnenie: SZĽH podporuje hokej v meste Kežmarok poskytnutím finančného 

príspevku na materiálno-technické vybavenie zimného štadióna. 

 

s c h v a ľ u j e 

 

prenájom ľadovej plochy v objekte Zimného štadióna, Trhovište 4, 060 01 Kežmarok pre 

Slovenský zväz ľadového hokeja so sídlom Trnavská cesta 27/B, 831 04 Bratislava, 

Slovenská republika,  IČO 308 453 86, do 31. decembra 2023, v rozsahu 50 hodín ročne a to 

nasledovne: od 1. januára do 30. apríla a od 1. augusta do 31. decembra, za cenu 1 

euro/rok.  

 

za: 13, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Wagner, Levická, Maitner, Sabolová, Gantnerová, Baráthová, Perignáth, 

Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

neprítomní: Polák, Majorová Garstková 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 330/2018. 

 

 

25. Návrh na podnájom nebytového priestoru v Nemocnici Dr. Vojtecha Alexandra n. o., 

Kežmarok – Špeciálna základná škola, Kostolné námestie 28, Kežmarok. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  

 

r o z h o d u j e 

 

v zmysle ustanovenia § 9a odst.9 písmena c) zákona Slovenskej národnej rady č. 138/1991  

Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, že podnájom nebytového priestoru - 

jedálne na Detskom oddelení v Nemocnici Dr. Vojtecha Alexandra v Kežmarku n. o., 

Huncovská 42, Kežmarok, ktorý je v súčasnosti v prenájme Nemocnice Dr. Vojtecha 

Alexandra v Kežmarku n. o. Huncovská 42 pre Špeciálnu základnú školu, Kostolné 

námestie 28, Kežmarok je prípad hodný osobitného zreteľa. 

Odôvodnenie: Ide o podnájom nebytových priestorov, za účelom prevádzkovania 

Špeciálnej základnej školy pri zdravotníckom zariadení z dôvodu vzdelávania žiakov 

hospitalizovaných na Detskom oddelení nemocnice, 

s ch v a ľ u j e 

 

podnájom nebytového priestoru - jedálne na Detskom oddelení v Nemocnici Dr. Vojtecha 

Alexandra v Kežmarku n. o., Huncovská 42, ktorý je v súčasnosti v prenájme Nemocnice 

Dr. Vojtecha Alexandra v Kežmarku n. o. Huncovská 42, Kežmarok, pre Špeciálnu 



 

 

  

základnú školu, Kostolné námestie 28, Kežmarok, IČO 17070481, na dobu  neurčitú, za 

nájomné 1euro/rok. 

 

za: 13, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Wagner, Levická, Maitner, Sabolová, Gantnerová, Baráthová, Perignáth, 

Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

neprítomní: Polák, Majorová Garstková 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 331/2018. 

 

 

26. Návrh na prenájom nebytového priestoru v objekte Gen. Štefánika 27, Kežmarok – 

Superstrava s. r. o., Nám. Slobody 10, Piešťany. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  

 

r o z h o d u j e 

 

v zmysle ustanovenia § 9a odst.9 písmena c) zákona Slovenskej národnej rady č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, že prenájom nebytových priestorov 

v objekte Gen. Štefánika 27, Kežmarok, pre spoločnosť Superstrava s. r. o., Nám. Slobody 

10/1718, 921 01 Piešťany, ktorej jediným zakladateľom a spoločníkom je doterajší nájomca 

Patrik Mikša, Petržalská 8, Kežmarok, je prípad hodný osobitného zreteľa. 

Odôvodnenie: Ide o zmenu právnej formy podnikania doterajšieho nájomcu z fyzickej 

osoby na právnickú osobu, ktorej jediným zakladateľom a spoločníkom je doterajší 

nájomca Patrik Mikša, Petržalská 8, Kežmarok.  

 

s ch v a ľ u j e 

 

prenájom nebytových priestorov v objekte Gen. Štefánika 27, Kežmarok, pre spoločnosť 

Superstrava s. r .o., Nám. Slobody 10/1718, 921 01 Piešťany, IČO 51190508, na dobu  

neurčitú, za nájomné 1330eur/rok. 

 

za: 13, proti: 0, zdržal sa: 1 

za: Juhász, Matia, Wagner, Levická, Maitner, Sabolová, Gantnerová, Baráthová, Perignáth, 

Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

zdržal sa: Polák 

neprítomná: Majorová Garstková 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 332/2018. 

 

27. Návrh na odkúpenie pozemkov do majetku mesta pod miestnou komunikáciou na ul. 

Štúrova: 

a) Jozef Dluhý, Štúrova 18, Kežmarok 

b) Ladislav Mallák, Štúrova 30, Kežmarok 

c) Zdena Todorová, Moskovká 28, B. Bystrica 



 

 

  

    Jozefa Bakancová, Štúrova 22, Kežmarok 

    Ing. Eva Kelbelová, S. Tomášika 5, Kežmarok 

    Helena Smiešna, Štúrova 22, Kežmarok 

 

a) Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

 

s c h v a ľ u j e 

 

odkúpenie pozemku zastavaného časťou miestnej komunikácie ul. Štúrova do vlastníctva 

mesta Kežmarok, Hlavné námestie 1, Kežmarok - parcela č. E-KN 1383/4, druh pozemku 

zastavané plochy a nádvoria o výmere 144 m
2
, k. ú. Kežmarok od vlastníka: Jozef Dluhý, 

 Štúrova 18, Kežmarok, za cenu 10,00eur/m
2
. 

 

 

b) Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

 

s c h v a ľ u j e 

 

odkúpenie pozemku zastavaného časťou miestnej komunikácie ul. Štúrova  do vlastníctva 

mesta Kežmarok, Hlavné námestie 1, Kežmarok - parcela č. E-KN 1383/5, druh pozemku 

zastavané plochy a nádvoria o výmere 157 m
2
 k. ú. Kežmarok

 
od vlastníka: Ladislava 

Malláka, Štúrova 30, Kežmarok, za cenu 10,00eur/m
2
. 

 

 

c) Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  

 

s c h v a ľ u j e 

 

odkúpenie pozemku zastavaného časťou miestnej komunikácie ul. Štúrova  do vlastníctva 

mesta Kežmarok, Hlavné námestie 1, Kežmarok - parcela č. E-KN 1383/11, druh pozemku 

zastavané plochy a nádvoria o výmere 114 m
2 

od spoluvlastníkov: Zdena Todorová, 

Moskovská 28, Banská Bystrica, Jozefa Bakancová, Štúrova 22, Kežmarok, Ing. Eva 

Kelbelová, S. Tomášika 5, Kežmarok, každý v podiele 1/6 a Helena Smiešná, Štúrova 22, 

Kežmarok v podiele 3/6, za cenu 10,00eur/m
2
. 

 

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Polák, Majorová Garstková,  Wagner, Levická, Maitner, Sabolová, 

Gantnerová, Baráthová, Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura 

neprítomný: Gurka 

 

Prijaté uznesenia dostali č. 333/2018, 334/2018 a 335/2018. 

 

 

28. Návrh na zrušenie uznesenia č. 251/2018 zo dňa 18. 10. 2018 

 

Mestské zastupiteľstvo  v Kežmarku  



 

 

  

zrušuje uznesenie č. 251/2018 zo dňa 18.10.2018 

 

(nájom bytu č. 21, Lanškrounská 2485/3, Kežmarok Dávidovi Kriššákovi, trvale bytom 

Lanškrounská 1608/16, Kežmarok, na dobu do 30.9.2020) 

 

za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Polák,  Majorová Garstková, Wagner, Levická, Maitner, Sabolová, 

Gantnerová, Baráthová, Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 336/2018. 

 

 

29. Návrh na schválenie spolufinancovania a predloženia žiadosti o nenávratný finančný 

príspevok zo zdrojov EÚ v rámci výzvy OP KŽP a IROP: 

a) Zameranie – Náhrady zastaraných spaľovacích zariadení vo verejných budovách za 

nízkoemisné – Rekonštrukcia kotolne ZŠ Grundschule 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  

 

schvaľuje 

 

a) predloženie ŽoNFP za účelom realizácie projektu v rámci výzvy OP KŽP: - Náhrady 

 zastaraných spaľovacích zariadení vo verejných budovách za nízkoemisné (s výnimkou 

OZE), názov projektu:  „Rekonštrukcia kotolne ZŠ Grundschule“ 

 

b) výšku spolufinancovania projektu 5 % t.j. 6 000,00 € z celkových predpokladaných 

oprávnených výdavkov projektu 120 000,00 € 

c) kód výzvy: OPKZP-PO1-SC141-2018-45 

 

za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Polák, Majorová Garstková,  Wagner, Levická, Maitner, Sabolová, 

Gantnerová, Baráthová, Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 337/2018. 

 

 

b) Zameranie – Náhrady zastaraných spaľovacích zariadení vo verejných budovách za 

nízkoemisné – Rekonštrukcia kotolne objektu Radnice. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  

 

schvaľuje 

a) predloženie ŽoNFP za účelom realizácie projektu v rámci výzvy OP KŽP: - Náhrady 

zastaraných spaľovacích zariadení vo verejných budovách za nízkoemisné (s výnimkou 

OZE), názov projektu:  „Rekonštrukcia kotolne objektu Radnice “ 

 



 

 

  

b) výšku spolufinancovania projektu 5 % t.j. 3 000,00 € z celkových predpokladaných 

oprávnených výdavkov projektu 60 000,00 € 

 

c) kód výzvy: OPKZP-PO1-SC141-2018-45 

 

za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Polák, Majorová Garstková,  Wagner, Levická, Maitner, Sabolová, 

Gantnerová, Baráthová, Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 338/2018. 

 

 

c) Špecifický cieľ – 2.1.2. Modernizovať zdravotnícku infraštruktúru za účelom integrácie 

primárnej zdravotnej starostlivosti – Centrum integrovanej zdravotnej starostlivosti 

Kežmarok.  

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  

 

schvaľuje 

 

a) predloženie projektového zámeru a následne žiadosti o nenávratný finančný 

b)  príspevok v rámci výzvy č. IROP-PO2-SC212-PZ-2018-11 na predkladanie 

projektových zámerov za účelom integrácie primárnej zdravotnej starostlivosti 

formou budovania centier integrovanej zdravotnej starostlivosti pre projekty             

s uplatnením schémy štátnej pomoci (tzv. 2. etapa CIZS) z Integrovaného 

regionálneho operačného programu (IROP) vyhlásenej Ministerstvom 

zdravotníctva SR na projekt „Centrum integrovanej zdravotnej starostlivosti 

Kežmarok“ (ďalej len „projekt“ alebo „CIZS“) a zároveň schvaľuje realizáciu 

projektu; 

 

c) nasledovnú formu a druh poskytovaných služieb CIZS: 

- všeobecná ambulantná zdravotná starostlivosť pre dospelých (min. 2-krát), 

- všeobecná ambulantná zdravotná starostlivosť pre deti a dorast, 

- špecializovaná gynekologická ambulantná zdravotná starostlivosť, 

- iná špecializovaná ambulantná zdravotná starostlivosť. 

 

d) financovanie projektu s celkovými oprávnenými výdavkami vo výške 1.058.823,52 

EUR, z ktorých minimálne 5% spolufinancovanie projektu z vlastných zdrojov je vo 

výške 52.941,18 EUR a financovanie prípadných neoprávnených výdavkov; 

 

e) zabezpečenie partnerstva CIZS vo forme zmluvy o partnerstve medzi hlavným 

partnerom, ktorým bude mesto Kežmarok a partnermi, ktorými budú 

poskytovatelia ambulantnej zdravotnej starostlivosti. 

 

za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0 



 

 

  

za: Juhász, Matia, Polák, Majorová Garstková,  Wagner, Levická, Maitner, Sabolová, 

Gantnerová, Baráthová, Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 339/2018. 

 

 

30. Rôzne 

a) Žiadosť o schválenie zrušenia nevykonávaných činností Nemocnice Dr. Vojtecha 

Alexandra v Kežmarku n. o. 

 

p. Halíř 

- uviedol, že k danému bodu sa zišli už minulý rok 16. 11. 2017 na MsZ, kedy dané činnosti 

pozastavili, nakoľko ich nemocnica buď nevykonávala vôbec alebo ich dlhodobo nevykonávala 

- toto pozastavenie môžu mať zo zákona iba na 1 rok, ktorý uplynie 31. 12. 2018 

- správna rada k tomuto bodu zasadala včera a preto je to predložené takouto formou 

- sú to odbory, ktoré nemocnica neprevádzkuje a ak by ich chceli získať naspäť, nebude to 

žiaden problém 

- uviedol, že momentálne majú problém s personálnym vybavením 

- snahou nemocnice je zabezpečiť niektoré činnosti, ktoré sa budú teraz rušiť a následne potom 

požiadajú o rozšírenie licencie o ďalšie činnosti 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku 

schvaľuje zrušenie neprevádzkovaných činností Nemocnice Dr. Vojtecha Alexandra  

v Kežmarku n. o. na základe žiadosti zo dňa 12. 12. 2018. 

 

za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Polák, Majorová Garstková,  Wagner, Levická, Maitner, Sabolová, 

Gantnerová, Baráthová, Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 340/208. 

 

 

30b) Návrh na odpredaj časti pozemku CKN 668/3, k. ú. Kežmarok a chodníka na 

pozemku CKN 668/3. 

 

p. viceprimátor 

- uviedol, že z časového hľadiska sa potrebujú s danou vecou vysporiadať 

- komisia zasadla naposledy v utorok, kde si daný návrh prešli  

- podotkol, že komisia o danej veci nerozhodla, aby si mohli vypočuť aj názory poslancov, ktorí 

sa mali stretnúť 

- na základe podnetov prišli k názoru , že by bolo dobré zapracovať tam možné odstúpenie od 

zmluvy, ak by k výstavbe nadštandardnej bytovky nedošlo 

- následne sa pokúsil kontaktovať všetkých členov komisie, aby to mohli na MsZ rozlúsknuť 



 

 

  

- členovia komisie dali súhlasné stanovisko okrem p. Soliara, ktorého nezastihol lebo je PN 

s tým, že do zmluvy bude zapracovaná možnosť odstúpiť od zmluvy ak do 01. 09. 2019 investor 

nezačne s výstavbou predmetnej bytovky 

- na základe toho majetkové oddelenie pripravilo návrh uznesenie 

- tento návrh podporí, nakoľko mesto z dôvodu regionálneho rozvoja potrebuje byty vyššieho 

štandardu 

- podotkol, že do mesta mieri investor, ktorý má v pláne vytvoriť 100 vysokoškolských miest 

 

p. Perignáthová 

- skonštatovala, že p. viceprimátor uviedol všetko potrebné 

 

p. primátor 

- uviedol, že komisia bola, vyhodnotila to a ak sa nezačne s výstavbou do 01. 09. 2019 daná 

zmluva nebude platná a pozemok sa vráti do majetku mesta, ktoré s nim naloží podľa uváženia 

- podotkol, že mesto potrebuje stavať byty s vyššou plochou, čo môže len súkromný sektor príp. 

investičná záležitosť, ak by sa sami púšťali do investície 

- prvá otázka investora bola, či máme dostatok bytov pre zamestnancov, pretože do 5 rokov 

plánuje zamestnať okolo 500 zamestnancov 

- potrebujeme vytvoriť ďalšie plochy a pripraviť nové územia na rozvoj 

- išlo by o 50 bytových jednotiek, pričom mesto má 18, ktoré by chceli tento rok dať do užívania 

 

p. Polák 

- uviedol, že jeho meno nebolo medzi ľuďmi v komisii, ktorí podporia daný návrh z dôvodu, že 

tento návrh nepodporí 

- myšlienka odpredať pozemok za účelom výstavby lukratívnejších bytov prišla na komisiu  

finančnú zhruba  pred  2 rokmi a pozdávala sa im 

- nakoľko bol členom komisie zhodnotil, že prístup aj činnosť komisie bol profesionálny 

- návrh, ktorý prišiel od spoločnosti, čo sa týka vizualizácie a technického riešenia atď. je pekný 

- má však isté obavy, ktoré spočívajú aj s ul. Weilburskou 9 -11-13, kde spoločnosť skrachovala 

 a pozerali sa pár rokov na ruiny 

- pozrel si výpis z Obchodného registra a spoločnosť, ktorá sa zaujíma o kúpu tohto pozemku a 

tento investičný zámer podniká 1,5 roka, pričom jej obrat za rok je na úrovni 4 800,- € 

- uviedol, že sa môžu len domnievať ako to budú robiť 

- sú to veľké otázniky a nechce sa dožiť toho, aby sa mesto muselo pozerať na nedostavanú 

stavbu, s ktorou nebudú vedieť nič urobiť 

- opýtal sa na odporúčanie odstúpiť od zmluvy, keďže to nebolo súťažnou podmienkou, či to 

môžu zakomponovať do kúpnej zmluvy  

- vyhlásenie verejnej súťaže obsahovalo presné náležitosti, ktoré musí kúpna zmluva obsahovať  

a daná náležitosť tam nebola 

 

p. primátor 

- nebol členom komisie, ale súťaž sa opakovala niekoľkokrát 

- je to developerská firma, ktorá je založená na daný projekt 

- podotkol, že zadania obchodnej súťaže sú definované a  uchádzač buď splní kritéria alebo nie  



 

 

  

- uviedol, že posudzovať súkromný subjekt, ktorý splnil podmienky mu neprislúcha 

- z jeho pohľadu je dôležité, že potrebujú byty 

- predpokladá, že to niekto komunikoval, keď je to v rámci uznesenia 

- ak to nebolo komunikované a druhá strana by s tým nesúhlasila, dostanú sa do právneho vákua 

- skonštatoval, že lepšie by bolo vyberať zo 6 uchádzačov, ale ak sa prihlásil 1 z čoho chcú 

vyberať 

- treba si uvedomiť, že potrebujú poskytnúť bývanie pre ľudí, ktorí začnú pracovať pre novú 

 spoločnosť 

- potrebujú získať kapitál do mesta, ktorý sa tu zinvestuje 

- uviedol, že napr. v Bratislave robia všetko súkromné developerské spoločnosti 

- potrebujú tiež externé zdroje, ktoré sa dostanú do mesta 

- je to o tom, že bez bytov, bývania, rozvoj nikdy nebude 

- podotkol, že potrebujú rozvinúť územie pre rodinné domy, nakoľko ľudia z mesta odchádzajú 

do dedín a okolia  

- uviedol, že ak neotvoria individuálnu bytovú výstavbu, bude klesať počet obyvateľov mesta 

- je to súkromná investícia, pričom mesto si musí uhájiť finančné prostriedky za kúpu 

a realizáciu 

- dané podmienky možno treba definovať už na začiatku 

- bol by rád, ak by sa v meste stavalo 

 

p. viceprimátor 

- na toto riziko, ktoré p. poslanec Polák uviedol, narazili aj oni na MsÚ a preto sa spojil 

telefonicky s uchádzačom či má nejaký problém s uvedením takejto podmienky 

- uchádzač s tým nemá problém a konateľ sa vyjadril, že je ochotný podpísať to, nakoľko je 

pripravený stavať 

- v prípade, že s výstavbou nezačne, je ochotný vrátiť celú transakciu späť 

- súhlas komisie podmienil tým, že bude uchádzač ochotný akceptovať danú podmienku 

- podotkol, že skrachovať môže každá firma  

- z jeho pohľadu dokázali ochrániť záujem mesta na rozvoj bytovej výstavby v maximálnej 

miere 

 

p. Polák 

- ak by sme zopakovali súťaž 3-krát a prihlásil sa ten istý uchádzač, boli by sme múdrejší 

- ak by sme pozemok nepredali, môžeme sa uchádzať o financie zo Štátneho fondu rozvoja 

bývania a podporiť mladé mestské rodiny 

- je vysoko pravdepodobné, že ak investor postaví bytovky, bude chcieť vrátiť kapitál späť 

- vyplýva z toho riziko, že ak pôjdu na zálohové platby, vystavujeme ľudí, ktorí zaplatia zálohu 

riziku, že v prípade ak sa to  nedostavia, že nebudú mať peniaze ani byt 

- projekt je pekný, vízia je super, drží palce aby sa to podarilo, ale vidí tam veľké riziká a preto 

za návrh nezahlasuje 

 

p. primátor 

- mesto bude pokračovať v stavaní bytov aj z vlastnej iniciatívy 

- mesto stavia nájomné byty, ktoré sú obmedzené nielen počtom podlahovej plochy, ale aj 

príjmom 



 

 

  

- mesto z pohľadu počtu nájomných bytov má dostatok 

- nepotrebujú razantne stavať ďalšie nájomné byty 

- potrebujú súkromné investície, ktoré spravia byty vyššej podlahovej plochy a pre vyššie 

zárobkovočinné osoby 

- razantne sa zvyšujú mzdy v Kežmarku, čo cíti a vidí aj on 

- uviedol, že ľudia ktorí bývajú v nájomných bytoch začnú presahovať stop limit a postupne sa 

byty začnú uvoľňovať 

- začnú ich obsadzovať ľuďmi, ktorí sú nízkopríjmoví  

- potrebujú vytvoriť podmienky, aby si ľudia mohli kúpiť nadštandardnejší byt 

- podotkol, že súťaž bolo robená 2-krát a môžu vidieť kto sa do nej prihlásil 

 

p. Maitner 

- vidí riziko prevodu predmetných pozemkov na iný subjekt a zmluvná pokuta je podľa neho 

nízka 

- obchodné podmienky zmluvy neobsahujú mechanizmus, aby malo mesto predkupné právo 

naspäť vykúpiť pozemky a preto bude v danom návrhu proti 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  

 

s c h v a ľ u j e 

 

na základe obchodnej verejnej súťaže odpredaj časti pozemku CKN 668/3, k. ú. Kežmarok, 

druh pozemku ostatné plochy, zapísaného na Okresnom úrade Kežmarok, katastrálnom 

odbore, liste vlastníctva č. 1 – novovytvorené parcely CKN 668/100 o výmere 2596 m
2
, 

CKN 668/101 o výmere 88 m
2
, CKN 668/102 o výmere 545 m

2
, CKN 668/103 o výmere      

71 m
2
, podľa geometrického plánu č. 19/2018, ktorý vyhotovil Ing. Ján Maniak – GEODET 

dňa 2. 5. 2018 a úradne overil Okresný úrad Kežmarok, katastrálny odbor dňa 4. 5. 2018 

pod č. G1 269/18, vrátane chodníka na pozemku CKN 668/3, k. ú. Kežmarok, pre 

spoločnosť Velneg, s. r.  o., Námestie svätého Egídia 40/93, 058 01 Poprad, IČO 51 001 799, 

za cenu 162 249,72 eur. 

 

odporúča do kúpnej zmluvy na odpredaj nehnuteľností uviesť, že predávajúci si 

vyhradzuje právo odstúpiť od kúpnej zmluvy, ak kupujúci s výstavbou Polyfunkčného 

dobu nezačne do 1. 9. 2019. 

 

za: 10, proti: 3, zdržal sa: 2 

za: Juhász, Matia, Wagner, Levická, Sabolová, Gantnerová, Perignáth, Kovalský, Jankura, Gurka  

proti: Maitner, Polák, Zreľak 

zdržal sa: Majorová Garstková, Baráthová 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 341/2018. 

 

 

 

 



 

 

  

30c) Zriadenie pracovnej skupiny za účelom vypracovania návrhu zmien a doplnenia 

rokovacieho poriadku MsZ a rokovacieho poriadku komisií MsZ. 

 

p. viceprimátor 

- informoval o predloženom materiáli 

 

p. Maitner 

- poďakoval predkladateľovi za jeho promptný prístup 

 

p. Polák 

- keď sa dnes rozprávali vystali ďalšie otázky, ktoré sú v nadväznosti na rokovací poriadok MsZ 

a komisií, a to štatút a zásady odmeňovania poslancov 

- opýtal sa preto, či by nebolo vhodné uznesenie doplniť o toto všetko 

 

p. viceprimátor 

- nevie si predstaviť aký je tam veľký rozsah, a či bude na to čas a priestor, aby nehľadali 

riešenie pol roka 

 

p. Maitner 

- podporil p. Poláka nakoľko otvorenosť komisií, aby boli verejné, je zakotvené v štatúte a asi sa 

bez toho, aby tam bol doplnený štatút mesta nepohnú 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku 

 

schvaľuje vytvorenie pracovnej skupiny za účelom vypracovania návrhu zmien 

a doplnenia rokovacieho poriadku MsZ a rokovacieho poriadku komisií MsZ v zložení. 

Ing. Jela Bednárová – prednosta MsÚ 

JUDr. Adela Bednárová – vedúca právneho oddelenia 

Ing. Miroslav Perignáth – poslanec 

Ing. Jaroslav Maitner – poslanec 

Ing. Matúš Polák – poslanec 

Ing. Karol Gurka - viceprimátor 

 

za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Polák, Majorová Garstková,  Wagner, Levická, Maitner, Sabolová, 

Gantnerová, Baráthová, Perignáth, Kovalský, Zreľak, Jankura, Gurka 

 

Prijaté uznesenie dostala č. 342/2018. 

 

 

31. Interpelácie 

 

K danému bodu neboli žiadne interpelácie. 

 

 



 

 

  

32. Záver 

 

Poďakoval za konštruktívnu diskusiu a pozitívne návrhy. Vyzval poslancov, aby prišli a návrhy 

doniesli a aby to nebolo len o tom, že ak som vždy proti, tak aj budem. Máme v záujme fungovať 

a pracovať tak, aby sme sa v tom našli všetci. Máme v záujme, aby šlo mesto dopredu a rozvíjalo 

sa, a aby sme našli to najlepšie riešenie. Ak má niekto konštruktívny návrh, nech príde skôr, aby 

si to vedeli odkomunikovať a našli dobré riešenie, ktoré predložia na rokovanie MsZ. 

 

Vyzval ich, aby hľadali kompromisy a tolerovali sa navzájom. Poprial všetkým pekné sviatky, 

aby ich strávili v pokoji a aby nabrali novú energiu a stretli sa takto v novom roku. Na záver 

pozval prítomných na Silvestra a kapustnicu. Bol by rád, ak by bol poslanecký zbor jednotnejší. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PhDr. Mgr. Ján Ferenčák     Ing. Jela Bednárová 

      primátor mesta      prednostka úradu 

 

 

 

 

 

Overovatelia:    PhDr. Marta Sabolová 

 

 

 

 

 

 

    Ing. Janka Gantnerová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapisovateľka: Veronika Klukošovská   



 

 

  



 

 

  



 

 

  

 
 

 

 



 

 

  



 

 

  



 

 

  



 

 

  



 

 

  



 

 

  



 

 

  



 

 

  



 

 

  



 

 

  



 

 

  

  


